
  

 

ZAPISNIK 1. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA ZBORA ŠOU V LJUBLJANI ZA MANDATNO  
OBDOBJE 2024 – 2026,  

  

ki se je začela v četrtek, 28. novembra 2024, ob 19.00 uri  v prostorih 
Študentskega kampusa (Pivovarniška ulica 6, 1000 Ljubljana).  

  

  

Seja se je pričela ob 19:00  
Prisotnih poslancev: 41 

Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste.  
  

Predlagan dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika konstitutivne seje; 

2. Volitve Predsednika in Predsedstva ŠOU v Ljubljani ter predstavnika ŠOU v Ljubljani v 
Predsedstvu ŠOS; in 

3. Razno. 

  

Prvo redno sejo Študentskega zbora je vodil Oskar Škulj, predsednik Študentskega zbora ŠOU v 
Ljubljani. 

 

/ Oskar Škulj / Lepo pozdravi navzoče ter ugotovi, da je prisotnih 41 poslancev, kar predstavlja 

sklepčnost. Besedo preda poslanki, ki ima pripravljen predlog proceduralnega sklepa. 
 

/ Mila Sredojević / Pozdravi navzoče in pove, da prihaja iz Fakultete za družbene vede in je poslanka 
poslanskega kluba Glas. Poslancem in javnosti prebere besedilo 119. člena Poslovnika Študentskega 
zbora in predlaga, naj se da na glasovanje proceduralni sklep, ki se glasi: Radiu Študent in drugim 
zainteresiranim medijem se dovoli zvočno in video snemanje 1. redne seje Študentskega zbora na 
podlagi 119. člena Poslovnika Študentskega zbora. 
  

/ Oskar Škulj / V luči predloga proceduralnega sklepa pove, da so določbe Poslovnika Študentskega 
zbora izrazito normativne narave in toge ter da so v povezavi z njimi na področju snemanja sej prisotne 
številne nejasnosti. Meni, da bi bilo bolj modro kot s proceduralnimi sklepi, vprašanje snemanja sej 
urediti in podrobneje razčleniti s samimi določbami aktov ŠOU v Ljubljani. Pove, da bo navedeno 
problematiko predstavil tudi na prvem kolegiju Predsednika. Poslance, ki tega še niso storili in imajo 
namen ustanoviti poslanske klube, naj to uredijo čimprej, da bo organ (kolegij Predsednika), postal 
funkcionalen. Pove, da sta na takratni dan, v register že vpisana 2 poslanska kluba. Verjame, da se bo 
tako navedena problematika snemanja sej, tudi lažje uredila. Na glasovanje da proceduralna sklepa, ki 

se glasita: 

 

SKLEP 1: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani Radiu Študent in drugim zainteresiranim medijem dovoli audio 

in video snemanje 1. redne seje Študentskega zbora na podlagi 119. člena Poslovnika Študentskega 
zbora. 

 



  

ZA: 12 

PROTI: 14 

VZDRŽANI: 15 

  

Proceduralni sklep ni bil sprejet.  

 

SKLEP 2: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani dovoljuje zvočno snemanje 1. redne seje Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani na podlagi 119. člena Poslovnika Študentskega zbora." 

ZA: 41 

PROTI: 0  

VZDRŽANI: 0 

  

Proceduralni sklep je bil sprejet. 

 

/ Oskar Škulj / Pove, da na podlagi dejstva, da proceduralni sklep ni bil sprejet, slikovno snemanje seje 

ni dovoljeno in novinarje prosi, da izklopijo oziroma umaknejo videokamero. Predstavi predlagan 

dnevni red, nad katerim poslanci nimajo pripomb, zato ga šteje za potrjenega. 

Ad. 1 Potrditev zapisnika konstitutivne seje z dne 14. 11. 2024 

 

/ Maša Cvetežar / Pozdravi navzoče in pove, da prihaja iz Filozofske fakultete in je poslanka 
opozicijskega poslanskega kluba Glas. Opozori, da je Predsednik na konstitutivni seji zagotovil, da se 

bo trudil seje sklicevati več kot 3 dni vnaprej, kar mu tokrat ni uspelo. Razume, da je bilo potrebno 

pripraviti veliko gradiva, vendar pa to pomeni, da so tudi sami poslanci imeli samo 3 dni časa, da so se 
z njim seznanili. 

Nadaljuje s pripombami nad zapisnikom konstitutivne seje, ki na nekaterih mestih ne navaja imena 

poslank oziroma poslancev, temveč le njihovo številko ali pa zgolj besedo poslanec, na določenih 
mestih navaja moški spol čeprav gre za poslanko in ponekod vsebuje nekatere slovnične napake. Prosi, 
da se v prihodnje zapisnik po pisanju preleti in dokončno popravi. 
Opozori, da mora biti skladno s 73. členom Poslovnika Študentskega zbora na dnevnem redu vsaj ene 
redne seje v mesecu tudi točka poslanske pobude in vprašanja. Glede na to, da se mesec zaključi čez 
3 dni, jo žalosti, da na dnevnem redu 1. redne seje, te točke ni, saj so se jo kot aktiven poslanski klub 

veselili. 

 

/ Oskar Škulj / Zahvali se za legitimne opombe in se uvodoma odzove na pripombe nad zapisnikom. 

Prosi za razumevanje, saj je bil zapisnik konstitutivne seje veliko daljši kot vsi pretekli zapisniki, napisan 

na kar 24 straneh, časa za njegovo pisanje pa je bilo zaradi kratkega časovnega razmika med 
konstitutivno sejo in 1. redno sejo izjemno malo. Sam kot bivši tajnik je združil moči z novo imenovanim 
tajnikom, da je bil zapisnik napisan že do 1. redne seje in poslan skupaj z ostalim gradivom 3 dni pred 

sejo, kar je terjalo tudi nekaj neprespanih noči. Verjame, da so v zapisniku določene slovnične napake, 
glede manjkajočih imen poslancev pa pove, da se številni na konstitutivni seji niso predstavili, preden 

so začeli z govorom. Nekatere govorce sta skupaj s tajnikom prepoznala po glasu s posnetkov, vendar 



  

pa pri nekaterih to ni bilo mogoče, saj še ne poznata vseh. Vsem se še enkrat opraviči in ponovno 
poudari, da je bilo časa za pisanje tako obsežnega zapisnika enostavno premalo, prioritetno pa je želel, 
da je napisan že pred 1. redno sejo. Poudari, da bodo napake pred objavo popravljene in da bodo 
zapisniki prihodnjih sej napisani brez njih. Vse poslance prosi, sploh v luči tega, da s tajnikom še ne 
poznata vseh, da se uvodoma, ko pristopijo h govorniškemu pultu, predstavijo s svojim imenom in 
povejo, katero fakulteto obiskujejo. 

Nadaljuje z odzivom na opozorilo glede časovnega obdobja, ki poteče od samega sklica seje pa do 
njene izvedbe. Pove, da je bil pri sklicu 1. redne seje vezan na prejem vseh kandidatur in z njimi 

povezanih dokazil, pri čemer poudari, da je kandidature prejel zadnji dan pred rokom za sklic seje. 
Navzoče tudi spomni, da je funkcijo predsednika nastopil šele 2 tedna nazaj in da jo opravlja prvič, 
zato tudi sam potrebuje nekaj časa, da se uteče v sam delovni proces. Zagotovi, da se bo v prihodnje 
pri delu trudil in v kolikor bo mogoče, torej če bo tudi sam prejel vso gradivo, ki ga mora posredovati 
skupaj z vabilom, pred rokom, sklical sejo več kot 3 dni vnaprej.  
Ugotovi, da zaradi pripombe nad dnevnim redom zapisnika ni mogoče potrditi brez glasovanja, zato 
pove, da skladno s 3. odstavkom 70. člena Poslovnika študentskega zbora o sprejemu zapisnika glasuje 
Študentski zbor. Na glasovanje da sklep, ki se glasi: 

 

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje zapisnik konstitutivne seje Študentskega zbora z dne 14. 11. 
2024. 

 

ZA: 41 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad.  2 Volitve Predsednika in Predsedstva ŠOU v Ljubljani ter predstavnika ŠOU v Ljubljani v 
Predsedstvu ŠOS 

 

/ Oskar Škulj / Uvodoma pove, da se je prejšnja (konstitutivna) močno zavlekla, delno tudi zaradi tega, 
ker poslanci, drugi govorci in javnost niso spoštovali pravil, ki jih določa Poslovnik študentskega zbora. 

Kandidate zato opomni, da imajo za svojo predstavitev na voljo 10 minut, za odgovore na vprašanja 5 
minut, poslanci pa za postavljanje vprašanj 5 minut. Tajnik bo preverjal spoštovanje časovnih omejitev 
s merilnikom časa. Za voljo preglednosti in pretočnosti, da na glasovanje proceduralni sklep, ki se glasi: 
 

Študentski zbor ŠOU v Ljubljani bo predstavitve kandidatov za Predsednika in Predsedstvo ŠOU v 
Ljubljani ter predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS obravnaval skupaj in sicer v sledečem 
vrstnem redu: Klemen Petek, Matej Svetina, Tjaž Črnčec, Klemen Kvartuh, Matija Kolman, Luka Matul, 
Fazli Gashi. 

 

ZA: 41 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 



  

Proceduralni sklep je bil soglasno sprejet. 

 

/ Oskar Škulj / K besedi povabi kandidata za Predsednika ŠOU v Ljubljani Klemna Petka. 
 

/ Klemen Petek / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat za 
Predsednika ŠOU v Ljubljani. Pove, da bo uvodoma predstavil svoj življenjepis, torej znanje, 

kompetence in izkušnje, v nadaljevanju pa bo povedal nekaj tudi o organizaciji za predsednika katere 
kandidira. 

Rojen je bil 18. marca 1997 v Celju, v veliki družini s tremi sestrami in dvema bratoma. Že v mladosti 
se je skozi dinamiko življenja v številčni družini naučil pomembnih vrednot, kot so medsebojno 
sodelovanje, poslušnost, strpnost in sposobnost dialoga. Prihaja iz skromnega okolja, kar se odraža 
tudi v njegovem dosedanjem delovanju. V osnovni šoli je poleg šolskih obveznosti treniral nogomet in 

se pri devetih letih začel ukvarjati s sojenjem nogometnih tekem – sprva v velikem nogometu, nato v 

malem. Ta hobi ga je naučil nepristranskega odločanja ter usklajenega in strpnega delovanja v 
skupnosti. Prav zaradi teh izkušenj je že pri petnajstih letih postal predsednik otroškega parlamenta, 
takrat na temo Junaki današnjega časa. Po osnovni šoli se je vpisal na Gimnazijo Velenje, aktiven je bil 
tako na šoli kot pri obšolskih dejavnostih. Vsa štiri leta je treniral nogomet, sodil tekme ob koncih 

tedna, sodeloval v dijaški sekciji Kluba Zgornje-savinjskih študentov ter sodeloval pri številnih delovnih 
akcijah lokalnih društev. Že v prvem letniku gimnazije je postal poslanec Dijaške organizacije Slovenije 
in bil izvoljen za dijaka v svetu zavoda na Šolskem centru Velenje, pri čimer mu je zaupanje več kot 600 
dijakov predstavljalo posebno čast. Poleg šolskih obveznosti je opravljal priložnostna dela – med 

poletnimi počitnicami je delal v podjetju Davidov hram, med zimskimi počitnicami sodeloval pri 
organizaciji smučarskih skokov na Ljubnem, bil aktiven na smučarskem centru Golte in delal v podjetju 
Autocommerce. Po gimnaziji je nadaljeval študij v Ljubljani. Sprva se je vpisal na Filozofsko fakulteto, 
nato pa je študij nadaljeval na Fakulteti za družbene vede, na smeri obramboslovje, iz katere je tudi 

uspešno diplomiral. Leta 2016 je kot sodelavec resorja za študijsko problematiko sodeloval pri dvoletni 
raziskavi o sprejemnih izpitih na Univerzi v Ljubljani. Leta 2018 je bil izvoljen za poslanca v Študentskem 

zboru ŠOU in kasneje postal podpredsednik študentske organizacije Fakultete za družbene vede ter 
Društva študentov obramboslovja Slovenije. Leta 2018 je bil soglasno izvoljen za predsednika Kluba 
Zgornje-savinjskih študentov. Na tej funkciji se je izkazal s koordinacijo sestankov, organizacijo 

dogodkov in timskim delom. Posebej je ponosen na organizacijo dogodka Flosfest 2019, ki je v dveh 

dneh privabil več kot 6.000 obiskovalcev in gostil priznane glasbene skupine, kot so Parni Valjak, 
Siddharta, Kingston in Pop Design. Vodil je tudi poslansko skupino Združenja avtonomnih študentskih 
skupin – Modro za študente, v drugi polovici mandata je odstopil z mesta poslanca in kandidiral ter bil 
izvoljen za vodjo resorja za komuniciranje in razvoj. Kot vodja resorja za komuniciranje in razvoj je 

pridobil dragocene izkušnje na področju stikov z javnostjo, kriznega komuniciranja in organizacije. Z 
operativno ekipo ŠOU je spoznal, da dobro vodenje temelji na usklajenem sodelovanju vseh članov 
ekipe. Kljub začetni neizkušenosti na področju stikov z javnostjo je svoje kompetence s tem delom 
občutno izboljšal. V mandatnih obdobjih 2020 – 2022 in 2022 – 2024 je uspešno opravljal funkcijo, za 
katero kandidira tudi tokrat. V obdobju prvega mandata so se z ekipo spopadali s pandemijo covida-

19, ki je močno vplivala na študente. Študentom so si prizadevali omogočiti čim bolj brezskrbno in 
kakovostno študijsko izkušnjo. Na nacionalni ravni je kot član predsedstva ŠOS sodeloval pri 
sprejemanju zakona ZUPŠ-1, s katerim so dosegli pomembne izboljšave za študente, med drugim višje 
štipendije, boljše subvencije za prehrano in opredelitev statusa študenta s posebnimi potrebami. Ti 



  

ukrepi prinašajo študentom letno 35 milijonov evrov več iz državnega proračuna. Za konec pove, da je 
ambiciozen, delaven, odgovoren in pošten posameznik, zmožen kritičnega razmišljanja in vedno 
pripravljen pomagati. Socialna ozaveščenost mu je blizu, saj izhaja iz okolja, ki je bilo v času otroštva v 
socialnem pomanjkanju. Verjame v moč dialoga in sodelovanja, kar je bilo tudi vodilo vseh njegovih 

dosedanjih prizadevanj. 

Pove še nekaj besed o samem ŠOU v Ljubljani, ki bo v kolikor se mu zaupa njegovo vodenje, deloval 
transparentno in učinkovito ter predvsem za študente. V svojem mandatu bo obdržal dobre prakse iz 
preteklosti in jih poskušal izpopolniti s predlogi, ki bodo v korist vsem študentom. Kot nekatere izmed 
ciljev mandatnega obdobja 2024-2026 našteje sledeče: skrb za visok nivo vsebinskega dela 
Predsedstva, resorjev in študentskega zbora; izboljšanje in preoblikovanje projektnega dela; jamčenje 
transparentne, smiselne in učinkovite porabe sredstev ŠOU; približanje organizacije vsem študentkam 
in študentom, ki bi radi sodelovali, bili kritični in participirali pri študentski politiki; vzpostavitev 
organizacije, ki bo šla v korak s časom, predvsem na področju digitalizacije. 

Zagotovi, da bo Predsedstvo ŠOU v Ljubljani še naprej delovalo tedensko, na rednih, izrednih in 
korespondenčnih sejah. Od članov predsedstva bo zahteval poročila o svojem delovanju prav tako mu 
bodo morali predstavljati finančne načrte in poročila ter vsebinsko razlago projektov. Študentski zbor, 
kot najvišje predstavniško telo ŠOU v Ljubljani, bo redno prejemal informacije o delu predsedstva. 
Poleg predsedstva na ŠOU delujejo tudi drugi organi: resorji, stalne dejavnosti, zavodi in stalni projekti.  

Nadaljuje z navezovanjem na srce same organizacije, študentske organizacije visokošolskih zavodov (v 
nadaljevanju ŠOVZ), ki so od vseh organizacijskih oblik najbližje študentkam in študentom posameznih 
fakultet in akademij Univerze v Ljubljani in drugih visokošolskih zavodov, ki so pridruženi ŠOU. 
Pomembno pripomorejo k prepoznavnosti ŠOU in s svojim delom študentsko organiziranje polnijo z 
različnimi projekti najrazličnejših vsebin in ciljev. Poudari, da bo poskrbel, da bodo glasovi 
predstavnikov ŠOVZ-jev uslišani, da bodo v njem imeli sogovornika in stabilnega partnerja pri 
oblikovanju novih in inovativnih projektov. Tudi v preteklih mandatih so bila namreč vrata njegove 
pisarne vsem odprta. Želi si sodelovanja med Predsedstvom, resorji in ŠOVZ-ji, da bodo skupaj strmeli 

k boljšim projektom in da bodo projekti steber delovanja ŠOU v naslednjem mandatu. 
S strani študentskega zbora, njegovih poslancev in delovnih teles pričakuje progresivne vsebinske 
dokumente – resolucije, katerih vsebina bo ključna za zagovarjanje ne le študentskih pravic, ampak 
tudi drugih področji, ki zadevajo širšo družbo. Študentski zbor kot legitimen organ, ki predstavlja 
študentke in študente, mora in more predstavljati središče za sprejem vsebinskih in drugih smernic 
ŠOU. Zaveda se in spoštuje avtonomno delo študentskega zbora. Strmel bo k rednem sodelovanju s 
poslanci in njihovim predsednikom oz. predsednico, da bodo skupaj zagotovili demokratičnost 
organizacije, ki si upa zagovarjati stališča, ne glede na njihovo percepcijo v drugih javnostih. 

Naveže se še na stalni dejavnosti ŠOU, Dijaško skupnost Ljubljana in Neodvisni list ljubljanskih 
študentov – Tribuna, ki predstavljata poleg resorjev najpomembnejši projektni in vsebinski del 
organizacije. V mandatu, ki prihaja, želi z rednimi sestanki z vodji stalnimi dejavnostmi in rednimi 

kolegiji stalnih dejavnosti, spodbuditi njihovo povezovanje in delo. Izjemno ponosen je na projekt 

Parada ljubljanskih maturantov, katere obisk je bil preteklosti finančno nevzdržen za dijake in dijakinje, 
ki so morali prispevati 60 eur, po novem pa je povsem brezplačen.  
Naveže se še na zavode ŠOU, ki so bili ustanovljeni z namenom izvajanja specifičnih dejavnosti, ki 
zaradi različnih razlogov niso bile možne znotraj obstoječe strukture ŠOU. Najpomembnejši je 

zagotovo Radio Študent, ki kot najstarejši študentski radio v tem delu Evrope, predstavlja pomemben 
steber kulturne in medijske dediščine. družbo. Čeprav je bilo sodelovanje med ŠOU in Radiem Študent 



  

v preteklih letih večkrat napeto, si želim, da v prihodnje vzpostavimo trajno partnersko sodelovanje. 

Redni sestanki in dialog, ki smo jih začeli v preteklem mandatu, so že pokazali potencial za sinergijo, ki 
jo je potrebno še dodatno razvijati. Naslednji je zavod Kersnikova znotraj katerega delujejo inovativni 

projekti, kot so Klub K4, Biotehno, Rampa Lab in Galerija Kapelica, ki študentom omogočajo kreativno 
in alternativno izražanje. Vrata odpira vrata sodobnim umetniškim praksam, znanstvenim raziskavam 
in povezovanju 

tehnologije z umetnostjo. Zavod ŠOU Šport s svojim pestrim naborom aktivnosti, od rekreacijskih 

programov do adrenalinskih doživetij, ki spodbujajo zdrav življenjski slog študentov. Izpostavi 
brezplačen Tradicionalni Študentski tek na grad, ki je v preteklem mandatu praznoval jubilejno 30. 
izvedbo in ima dobrodelno noto, saj so na njem zbrali 10 ton konzervirane hrane, ki je bila podarjena 

zavetiščem. Študentska svetovalnica je eden najpomembnejših zavodov ŠOU, saj s svojimi storitvami 
neposredno odgovarja na potrebe študentov. Brezplačno pravno in socialno svetovanje, pomoč pri 

iskanju namestitve (posredovalnica sob m2) ter psihosocialna podpora so ključne dejavnosti, ki 

izboljšujejo kakovost študentskega življenja. Zaradi pomembnosti in dobrih praks tega zavoda, se bo 
zavzemal za zvišanje njegovih sredstev.  Zavod Študentski kampus je prostor, ki nudi študentom 
možnosti za izobraževanje, ustvarjanje projektov, medsebojno povezovanje in druženje. V prihodnje 
želi, da kampus poveča svojo prepoznavnost med študenti in ponudi še več dogodkov. Kampus mora 

postati stičišče idej, inovacij in kulture, kjer se lahko študentje udeležijo konferenc, delavnic in različnih 
družabnih dogodkov, ki bogatijo njihovo študijsko izkušnjo. Zadnji zavod je Fundacija Študentski tolar, 
ki je ključni zavod za reševanje socialne problematike študentov. Podeljuje enkratno finančno pomoč 
študentom, ki se znajdejo v socialni stiski, in s tem delno blaži posledice vedno večjih stroškov študija. 
Za konec pove, da ŠOU deluje tudi z drugimi zunanjimi ključnimi deležniki kot so Študentska 

organizacija Slovenije (ŠOS), Univerza v Ljubljani z njenim Študentskim svetom, Mestna občina 
Ljubljana (MOL), Študentski domovi Ljubljana ter drugi. 
Zahvali se za besedo in pove, da je na področju eden najizkušenejših, saj na ŠOU deluje že od leta 2016, 

v zadnjih 4 letih kot njen predsednik. Pove, da je še veliko prostora za izboljšave, zato bo deloval 
proaktivno, kot cilj izpostavi tudi prizadevanje za izgradnjo novih študentskih domov, za kar se bo trudil 
vzpostaviti kontakt z državnimi organi in jasno in odločno zavzemal interese študentov na tem 
področju. Poslance pozove, naj mu postavijo vprašanja in se zahvali za besedo. 
 

/ Oskar Škulj / K besedi povabi Mateja Svetino, kandidata za vodjo resorja za študijsko problematiko 
ŠOU v Ljubljani. 
 

/ Matej Svetina / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat za 
vodjo resorja za študijsko problematiko. Po končani maturi na Gimnaziji Srečka Kosovela Sežana se je 
vpisal na Ekonomsko fakulteto Univerze v Ljubljani, kjer je trenutno absolvent dodiplomskega študija 
univerzitetnega programa Denar in finance. Svoje izkušnje z družbenim udejstvovanjem je začel 
nabirati že v dijaških letih. V začetku srednješolskih let je postal aktivist Kluba študentov Sežana in 
predsednik Dijaške sekcije tega kluba. Postal je tudi aktiven član Evropskega mladinskega parlamenta 
Slovenije, kjer je sodeloval kot mednarodni delegat in organizator večdnevnih sej. Med svoje 
najpomembnejše izkušnje srednješolskih let šteje delovanje na Dijaški organizaciji Slovenije, kjer je 

deloval kot podpredsednik in kot predstavnik slovenskih dijakov v krovni evropski dijaški organizaciji 
OBESSU (Organizing Bureau of European School Student Unions). Na začetku študija je prevzel funkcijo 
Varuha dijakovih pravic. Kmalu zatem je postal sodelavec Resorja za študijsko problematiko na ŠOU v 



  

Ljubljani, kjer se je posvečal problematikam duševnega zdravja, kakovosti študija in problematikam 
študentov s posebnimi potrebami. Decembra 2022 je prevzel vodenje Resorja za študijsko 

problematiko na ŠOU v Ljubljani. V tem času je opravljal tudi funkcijo člana Komisije za dodiplomski 
študij Senata Univerze v Ljubljani, in sicer dva mandata. Ob koncu prejšnjega študijskega leta je postal 
član Pritožbene komisije Univerze v Ljubljani. Zadnja tri leta vodi politični shod Marihuana Marš, kar 
vključuje aktivno protestiranje proti nesmiselni prohibiciji, sodelovanje z različnimi odločevalci in 
akterji na področju konoplje, organizacijo okroglih miz, posvetov ter izvedbo političnega shoda v 

mesecu aprilu. 

Resor za študijsko problematiko aktivno deluje na področju vsebinskega raziskovalnega dela, kar 
vključuje dosledno izvajanje anket med študenti, raziskovanje na podlagi sekundarnih virov, 
analiziranje primarnih in sekundarnih virov, dosledno spremljanje zakonodaje na področju visokega 
šolstva in izobraževanja v Sloveniji, Univerze v Ljubljani ter iniciativ na ravni Evropske unije. Na ta način 
s svojim delom resor prispeva k prepoznavanju problematik s katerimi se soočajo študenti v sklopu 
študijskega procesa. Resor aktivno sodeluje pri pripravi  temeljnih dokumentov na nivoju visokega 

šolstva ter si prizadeva za ohranitev in krepitev pravic študentov. 
Vsebinsko delo zajema tri pomembna področja. Prvo področje predstavljajo agende, ki jih ŠOU 
zagovarja na ravni Univerze v Ljubljani. V preteklem mandatu so v sodelovanju z Društvom študentov 
invalidov Slovenije opravili obsežno raziskavo o problematikah, s katerimi se soočajo študenti s 
posebnimi potrebami. Te problematike imajo razsežnosti tudi v okolju izven dotičnega študijskega 
procesa, saj se ti zaradi težav s prilagajanjem težje soočajo z vsakdanjimi izzivi in prilagajajo na različne 

spremembe v okolju. V prihodnje namerava nameniti posebno pozornost tudi izzivom, ki jih prinaša 
uvajanje umetne inteligence v visokošolsko izobraževanje, z osredotočanjem na njen vpliv na kakovost 
poučevanja, akademsko integriteto in dostopnost za vse študente. Poleg tega želi odločno pristopiti k 

odpravi vseh "skritih stroškov" študija, ki predstavljajo nepotrebno finančno breme za študente. 
Posebna pozornost bo namenjena tudi ozaveščanju o vlogi zaupnih oseb na Univerzi v Ljubljani, ki 
zagotavljajo podporo in pomoč študentom ter zaposlenim ob soočanju z nasiljem, nadlegovanjem ali 
trpinčenjem. Zavzemal se bomo tudi za uvedbo sistema mikrodokazil, ki bi študentom omogočil 
priznavanje dodatno pridobljenih znanj in veščin, osvojenih zunaj obveznega študijskega programa. 
Podpiral bo nadaljnjo digitalizacijo študijskih gradiv ter širšo dostopnost ključnih programskih orodij. 

Drugo področje je delovanje na nacionalni ravni. Zavzemal se bo za kakovostno visokošolsko 
izobraževanje, ki ima ključno vlogo pri spodbujanju družbene integracije, razvoju intelektualnega 
kapitala ter oblikovanju naprednih in trajnostnih skupnosti. Visokošolski zavodi so avtonomni, 
Nacionalna agencija za kakovost v visokem šolstvu (NAKVIS) pa kot neodvisni zunanji organ izvaja 
evalvacije visokošolskih zavodov, svetuje in podaja predloge za izboljšave študijskih procesov. Sistem 
notranjega zagotavljanja kakovosti mora temeljiti na aktivni vlogi študentov in študentk, ki morajo 
imeti zagotovljeno avtonomnost in neodvisnost pri sodelovanju ter odločanju, neodvisno od vpliva 
visokošolskih zavodov. Nacionalni program visokega šolstva (NPVŠ) za obdobje 2021–2030 stremi k 

izboljšanju kakovosti in dostopnosti visokošolskega izobraževanja, prilagodljivosti sistema potrebam 
gospodarstva in družbe, krepitvi raziskav, inovacij ter učinkovitejšemu prenosu znanja v prakso. Za 
uspešno izvajanje NPVŠ je ključno opozarjanje na pomanjkljivosti v visokošolskem prostoru, 
spremljanje uresničevanja ciljev in naslavljanje kritičnih področij s študentskimi iniciativami. 
Tretje in zadnje področje predstavlja raziskovanje problematik in izzivov, s katerimi se študenti soočajo 

tako v okviru študijskega procesa kot tudi zunaj njega. Pri tem bo sodeloval s preostalimi resorji ŠOU, 
Študentskimi sveti in ŠOVZ-ji. Na podlagi slednjega vsebinskega dela bodo pripravljene javne tribune, 

okrogle mize in konference. 



  

Za konec pove, da smo študenti najpomembnejši del akademske skupnosti, zato je pomembno, da 
aktivno sodelujemo v procesih odločanja, ki zadevajo kakovost izobraževanja, razvoj študijskih 
programov ter izboljševanje akademskega okolja. Glavna želja je povečati participacijo študentov pri 

oblikovanju študijskega okolja in procesov. Projektnih idej ima veliko in poslance pozove, naj mu 
postavijo vprašanja ter podajo predloge. 
 

/ Oskar Škulj / K besedi povabi Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo ŠOU 
v Ljubljani. 

 

/ Tjaž Črnčec / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat za 
vodjo resorja za socialo in zdravstvo. Že od srednješolskih let je aktiven v dijaškem in študentskem 
organiziranju. Bil je predsednik dijaške skupnosti na svoji šoli in v 4. letniku član Predsedstva Dijaške 
organizacije Slovenije. Na začetku študijske poti se je vključil v aktivnosti študentske organizacije na 
Pravni fakulteti, kjer je v zadnjih letih pomagal pri pripravi različnih projektov, usmerjenih tako v 
socialne kot zabavne vsebine. Na Študentski organizaciji Univerze v Ljubljani (ŠOU) je bil v prvem 
letniku imenovan na funkcijo vodje Dijaške skupnosti Ljubljana, ki jo je opravljal tri leta. V tem času je 
pridobil številne izkušnje glede vodenja ekipe, predvsem organizacijskih sposobnosti pri pripravi 
projektov. Velik poudarek je bil namenjen socialnim projektom za dijake, v okviru katerih so 

organizirali različne zbiralne akcije in brezplačne projekte, kot so brezplačne priprave na maturo. V 
obdobju 2021–2022 je aktivno deloval v Administraciji predsedstva ŠOU, kjer je izvajal projekte za 
ljubljanske študente. V obdobjih 2022–2024 in 2024–2026 je bil izvoljen za senatorja študenta na 
Pravni fakulteti, kjer zastopa interese študentov fakultete.  V zadnjih dveh letih je deloval kot vodja 
resorja za socialo in zdravstvo ŠOU. V tem obdobju so v pokovidnem času ponovno oživeli 
tradicionalne projekte in jih vrnili iz virtualnega okolja med študentke in študente, hkrati pa so začeli 
izvajati nove projekte. 

Za ponovno kandidaturo se je odločil, saj si želi, da se aktivnosti preteklih dveh let in vsebinski temelji, 
ki so bili postavljeni, nadgradijo ter da se izboljša položaj študentov v Ljubljani. Socialne stiske 
študentov so velike, naloga resorja je, da z aktivnostmi, vsebinskimi dokumenti in resolucijami 
opozarja deležnike in ostale sodelujoče entitete o študentskih stiskah. Na področju subvencioniranih 
dejavnosti v Sloveniji je vsekakor najbolj vidna subvencionirana študentska prehrana oz. študentski 
boni. V zadnjih letih so dosegli, da se subvencija zvišala za 30%, izziv pa ostaja odpravljanje 
zmanjševanja števila ponudnikov v mreži. Drug pomemben ukrep socialnega korektiva je 

subvencionirano bivanje, ki je v zadnjih letih najbolj pereča problematika študentskega življenja. 
Nerešena bivanjska problematika je že dolgo časa prisotna v naši okolici in je plod zgrešenih politik, 
zato je potrebna korenita in dolgotrajna sprememba, da se izboljša situacija. Pred sprejetjem ZUPŠ-1 

je bilo za izgradnjo in obnovo študentskih domov zagotovljeno le 1,5 milijona EUR,  v letu 2023 in 2024 
po uveljavitvi zakona pa je namenjenih več kot 7,5 milijona EUR. Kot zadnjega izmed subvencioniranih 

ukrepov izpostavi subvencioniran javni potniški promet. Na področju integriranega potniškega 
prometa bi bilo smiselno študentkam in študentom, podobno kot so tega deležni upokojenci, 
zagotoviti brezplačno koriščenje medkrajevnih povezav. V Sloveniji poznamo več vrst štipendij, ki se 
podeljujejo za različne namene, vendar pa štipendijska politika pa že dolgo več ne odseva realnih 
stroškov študentov in nikakor ne zadovoljuje njihovih osnovnih potreb. Izpostavi pa izboljšavo, ki je 
bila dosežena na tem področju, saj smo bili vseeno priča pomembni spremembi, za katero so se na 
resorju zavzemali že dlje časa, to je hkratno prejemanje državne in Zoisove štipendije. Vsekakor je ena 



  

najbolj perečih tematik tudi študentsko delo. Pomemben aspekt študentskega dela, ki ga loči od 
ostalih oblik dela, je začasna in občasna narava dela. S tem se študentom omogoča, da svojo pozornost 
primarno namenijo študiju. Vendar pa delo na črno in izkoriščanje študentov mečeta slabo luč na ta 
koristen institut. Zato se bo zavzemal za večji nadzor s pomočjo inšpektorjev in opolnomočenje 
študentov z znanjem, ki jim bo kršitve omogočilo prepoznati in se obrniti na pristojne organe. Želi si, 
da bi več zaposlovalcev ponujalo možnost študentskega dela, saj je to najbolj učinkovit način (poleg 
kadrovske štipendije), da se študent še pred zaposlitvijo seznani z delom in hkrati pri tem tudi nekaj 
zasluži. Iz tega vidika je za študenta to bolj ugodno, saj lahko pri različnih delodajalcih pridobiva 
izkušnje s področja, ki ga študira ter tako spoznava različna delovna okolja in področja študija. Kljub 
vsemu je študentsko delo uspešna praksa, saj poleg študija študentom omogoča posebno obliko dela 
- začasno in občasno, poleg socialnih ugodnosti, ki smo jih deležni. Izpostavi tudi skrb za ustrezno 

zdravstveno stanje študentk in študentov. Na tem področju ostaja prioriteta ohranitev in razširitev 
programov Zdravstvenega doma za študente Univerze v Ljubljani (ZDŠ), ki predstavlja ključno točko 
zdravstvene oskrbe za študente, ki v Ljubljani nimajo svojega osebnega zdravnika, pa tudi za ostale 

študente. Zavzemal se bo za to, da se ZDŠ priključi Univerzi v Ljubljani, kar bi omogočilo nemoteno 
delovanje tega zdravstvenega doma. Takšno povezovanje bi zagotovilo stabilno in dolgoročno 
podporo. Izpostavlja tudi pomembne pretekle izkušnje, saj so bili v letih 2017 in 2024 priča poskusom 
ukinitve ZDŠ, ki jih je ŠOU v sodelovanju z Univerzo in drugimi pristojnimi institucijami obakrat uspešno 
preprečil. 
Za konec pove, da se bo zavzemal, da bodo študentje z dobrimi idejami uslišani in da bodo imeli 
možnost izvesti projekte, ki bodo pripomogli k naši družbi, s takim delom se bodo prav tako naučili 
veliko novega in pridobili nove izkušnje. Želi si čim širši krog idej in ljudi, ki bodo aktivno prispevali k 
izboljšanju položaja študentstva pri nas.  
 

/ Oskar Škulj / K besedi povabi Klemna Kvartuha, kandidata za vodjo resorja za mednarodno 

sodelovanje ŠOU v Ljubljani. 
 

/ Klemen Kvartuh / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat 

za vodjo resorja za mednarodno sodelovanje. Rojen je leta 1999 v Ljubljani, kjer je obiskoval Osnovno 

šolo Zadobrova in nato Gimnazijo Šiško. Šolanje je nadaljeval na Fakulteti za šport Univerze v Ljubljani, 
kjer je obiskoval dodiplomski program kineziologije in nato dokončal tudi magistrski program 
kineziologije. Tekom študija je opravljal več študentskih del, ki so bila dobra izkušnja in popotnica za 
uspešno življenje. Ima številne izkušnje s področja študentskega organiziranja. Že šesto leto je član 
Študentskega sveta Fakultete za šport, v lanskem letu tudi njegov podpredsednik, letos pa predsednik. 
Člani sveta članice so ga izvolili tudi kot predstavnika študentov v Študentskem svetu Univerze v 
Ljubljani, v okviru katerega je deloval tudi kot član Komisije za obštudijske dejavnosti. V preteklih dveh 
letih je bil tudi sodelavec na Resorju za mednarodno sodelovanje ŠOU v Ljubljani. 
Naveže se še na delovanje resorja za mednarodno sodelovanje. Namenjen je podpori trem ciljnim 
skupinam študentov, ki so tuji študenti na izmenjavi s Sloveniji, vpisani tuji študentje in vpisani 
slovenski študentje. Tudi v prihodnje želi nadaljevati z dobro prakso dela v odnosu s tujimi študenti, ki 
opravljajo študijsko izmenjavo v Ljubljani. Ohranil bo nekatere zelo uspešne tradicionalne projekte, 

kot je na primer Welcome Weeks, ki se izvaja na začetku vsakega študijskega semestra. V prvih dveh 
tednih novega semestra tujim študentom ponudijo do štirinajst različnih manjših dogodkov ali 
projektov, ki so lahko izobraževalne, družabne ali zabavne narave. Dogodki študentom pomagajo 



  

spoznati njihov nov dom, Ljubljano, spoznati kolege, ki prav tako opravljajo študijsko izmenjavo v 
Ljubljani, ter se ob tem zabavati in pridobiti nova znanja. Študentom želi omogočiti tudi spoznavanje 
tako slovenske kot tudi drugih kultur, preko različnih dogodkov, kot so okrogle mize, družabni večeri 
ali celo mednarodne konference. Ker so tuji študenti na študijski izmenjavi vedno radovedni in željni 
odkrivanja novih krajev ter lepot okolice, bo tudi v prihodnje za njih pripravljal serijo manjših 
enodnevnih izletov po Sloveniji. Seveda pa ne bo spregledal športnih aktivnosti tujih študentov, saj 
meni, da so te prepogosto zanemarjene. Zadovoljiti želi tudi potrebe pogosto spregledane manjšine 
vpisanih tujih študentov, ki bi jih vključil v celoten spekter projektov in dogodkov, ki jih pripravljajo za 
študente na izmenjavi v Sloveniji. Hkrati pa si želi razviti tudi posebne projekte in dogodke, namenjene 
zgolj njim. Za slovenske študente želi, da resor v prihodnosti postane ključna odskočna deska na njihovi 
poti v tujino, ali pa vsaj povezovalni člen med njimi in izkušnjami, ki jih lahko pridobijo v tujini. 
Zavzemal se bo za vzpostavitev tesnega sodelovanja z Univerzo v Ljubljani ter posameznimi članicami 
in njihovimi koordinatorji študijskih izmenjav, saj želi poenostaviti postopke, ki lahko slovenske 
študente odvrnejo od odhoda na študijsko izmenjavo ali študijsko prakso v tujini. Ohranil bo 
posredovalnico sob za tuje študente, k čemur bomo dodali še pomoč redno vpisanim tujim študentom, 
ki se soočajo z izzivi pri iskanju zasebnih namestitev v Ljubljani in okolici. Tudi v prihodnje si bo 
prizadeval, da ŠOU ostane del mednarodnega združenja ESN (Erasmus Student Network). Pisarna 
resorja bo tudi v delovala v času stalnih uradnih ur, ki bodo na tedenski ravni vedno ob enakem 

terminu, kakor tudi ob fleksibilnih uradnih urah, ki se bodo kot dodatek stalnim uradnim uram 

spreminjale tedensko glede na potek dogodkov in delo. Resor bo zagotovo nadaljeval svojo uspešno 
prisotnost na socialnih omrežjih, predvsem na Facebooku in Instagramu, ki sta še vedno najpogosteje 
uporabljeni platformi med študenti. Poleg tega bo resor prizadeval razširiti svojo prisotnost tudi na 
novejše platforme, poleg tega pa bodo aktivno skrbeli za njegovo prepoznavnost, sodelovali z 

različnimi študentskimi skupnostmi in nudili pomoč tam, tudi njegovi člani. 
Za konec pove, da bo resor za mednarodno sodelovanje tudi v prihodnje aktivno sodeloval z drugimi 

resorji, pri čemer bo spodbujal povezovanje in sodelovanje pri projektih, ki se tičejo skupnih ciljnih 
skupin. 

  

/ Oskar Škulj / K besedi povabi Matijo Kolmana, kandidata za vodjo resorja za informiranje in razvoj. 

 

/ Matija Kolman / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat 

za vodjo resorja za informiranje in razvoj. Rojen je v Celju, kjer je zaključil šolanje na osnovni šoli in na 
Gimnaziji Lava. Trenutno je študent 3. letnika Fakultete za socialno delo Univerze v Ljubljani. Z 
letošnjim letom je postal član študentskega sveta matične fakultete, v sklopu Študentskega sveta 
Univerze v Ljubljani pa je bil imenovan na mesto člana Sveta vlade Republike Slovenije za študentska 
vprašanja. Od marca 2023 je član Komisije za študentsko prehrano, ki deluje pod pristojnim 
ministrstvom in ŠOU. 
Nadaljuje s predstavitvijo resorja za informiranje in razvoj. Resor za informiranje in razvoj je 

povezovalni člen vsega, kar se na različnih segmentih ŠOU v Ljubljani dogaja in izvaja, njegova naloga 
pa je, da skrbi za nemoten pretok vseh pomembnih informacij iz področja vseh delovnih resorjev, 
zavodov, stalnih dejavnosti in stališč Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani. Navzven ta pretok informacij 
resor izvaja preko številnih komunikacijskih kanalov – Facebooka, Instagrama, emaila, spletne strani, 

Youtuba in Linkedina. Z uporabo omenjenih kanalov je cilj doseči čim večje število študentov ŠOU v 
Ljubljani in druge zainteresirane javnosti. Ključna naloga resorja je torej skrb za gradnjo 



  

prepoznavnosti ŠOU v Ljubljani v pozitivni luči in približevanje študentskega organiziranja vsem 
študentkam in študentom članic Univerze v Ljubljani. Pove, da bo posebno pozornost posvečal 
zavzemanju za še boljšo prepoznavnost ŠOU in ozaveščanje študentov o njem. Prvo namerava doseči 
s pogosto uporabo logotipa ŠOU na vseh promocijskih materialih. Poleg tega se namera tudi osebno 
udeleževati dogodkov, ki jih bodo organizirale članice študentske organizacije. Primarna naloga 
študentskih organizacij je poslušati in predstavljati interese študentov, skrbeti za njihov dobrobit in 

jim v času študija omogočiti čim boljši razvoj na najrazličnejših področjih, za kar poskrbijo z izvajanjem 
projektov. Zagotovi, da bo s pomočjo sodelavcev nudil podporo pri oblikovanju projektov, njihovi 
izvedbi ter svetoval in nudil rešitve za težave, ki se utegnejo pojaviti. Zavzemal se bo tudi za 
medfakultetno sodelovanje in povezovanje na dogodkih. Našteje nekaj točk, ki bodo del delovnih 
obveznosti resorja. Da bodo projekti, delo in zunanja podoba ŠOU karseda aktualni in ažurirani, bo 
resor zadolžen za neprestano komunikacijo z drugimi resorji, stalnimi dejavnostmi, zavodi in 
posameznimi ŠOVZ-ji. Resor bo bdel nad objavami, povezanimi s ŠOU, popravljal nepravilnosti in 
zastarele podatke ter pri tem redno spremljal kliping.  Pri izvedbi projektov bo nudil pomoč vsem 
ostalim resorjem, izvedel pa bo tudi svoje na področju izobraževanja marketinških aktivnosti, grafičnih 
oblikovalcev, fotografije, snemanja in foto ter video montaže. Spletna stran ŠOU je bila v oktobru 
prenovljena, skrbel bo, da ostane tudi v prihodnje moderna in pregledna. 

Za konec se zahvali za pozornost in poslance spodbudi k postavljanju vprašanj.  
 

/ Oskar Škulj / K besedi povabi Luko Matula, kandidata za vodjo resorja za obštudijske dejavnosti ŠOU 
v Ljubljani. 

 

 / Luka Matul / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat za 
vodjo resorja za obštudijske dejavnosti. Rojen je leta 1998 v Ljubljani, kjer je tudi začel svoje 
izobraževanje na Osnovni šoli Riharda Jakopiča, nadaljeval s šolanjem na Srednji strojni in kemijski šoli 
in nato na Fakulteti za vede o zdravju na Univerzi na Primorskem, kjer je uspešno zaključil dodiplomski 
program aplikativne kineziologije. Trenutno je študent Šolskega centra za pošto, ekonomijo in 
telekomunikacije. Ob študiju opravlja delo osebnega trenerja in kineziologa. Kar se tiče izkušenj v 
študentskem organiziranju, pove, da je bil od leta 2019 do 2022 sodelavec na resorju za interesne 
dejavnosti ŠOUP, zadnji 2 leti pa je deloval kot sodelavec na resorju za obštudijske dejavnosti in resorju 
za mednarodno sodelovanje ŠOU. 
Nadaljuje z navezovanjem na delovanje resorja za obštudijske dejavnosti, ki se osredotoča na razvoj 
in organizacijo raznovrstnih dejavnosti na področjih izobraževanja, športa, kulture in zabave. Primarni 

namen obštudijskih dejavnosti je dopolniti študijsko izkušnjo s kakovostnimi dogodki, organiziranimi 
tako v fizični kot tudi spletni obliki, kadar je to smiselno. Resor za študente gradi platformo za dodatno 
izobraževanje prek predavanj in delavnic, ki se osredotočajo na aktualne in praktične teme. V 
prihodnosti pa bo poudarek tudi na okrepitvi športnih dejavnosti, ki dopolnjujejo univerzitetna 
tekmovanja, in ponudbi raznolike kulturne vsebine, s katerimi bo kultura postala bolj dostopna in 

zanimiva širši študentski skupnosti. Zagotovi, da se bo še naprej organiziralo tudi sproščujoče in 
zabavne dogodke, ki študentom omogočajo mreženje, druženje in povezovanje, kar ima pogosto 
ključno vlogo pri njihovi kasnejši karierni poti. Pove, da se bo delovanje resorja v prihodnjem mandatu 

osredotočalo na štiri ključna področja: izobraževalno, športno, kulturno in zabavno. Izobraževalni 
dogodki dopolnjujejo študijske programe in študentom omogočajo pridobivanje dodatnih znanj ter 
veščin za osebni in poklicni razvoj. Študentom bodo tako ponudili uporabne tečaje, delavnice in 



  

predavanja, ki jim bodo pomagali pridobiti konkurenčne prednosti na trgu dela. Nadaljuje s pomenom 
športne aktivnosti za fizično in psihično zdravje. Zato se bo zavzemal osvetliti pomen redne telesne 

vadbe ter zdravega načina življenja. V sodelovanju s Športno zvezo Univerze v Ljubljani in zavodom 
ŠOU šport bo organiziral dogodke, ki spodbujajo rekreacijo in tekmovalni duh. Omeni turnirje v ekipnih 
športih, tradicionalni Študentski tek na grad ter druge športno-družabne aktivnosti. Kar se tiče 
kulturnega področja bo trud usmeril v dvig zavesti o pomenu kulture in umetnosti med študenti. 
Ljubljana kot mesto z bogato kulturno dediščino ponuja ogromno možnosti za tovrstno udejstvovanje. 
Resor bo omogočil dostop do teh priložnosti, hkrati pa bo ustvarjal nove platforme za umetniško 
izražanje študentov. Našteje obiske muzejev, galerij in gledališč, stand-up večere, kulturne prireditve 
in razstave  ter dobrodelne dogodke z umetniško noto. Kot zadnje omeni zabavne dogodke, ki 

predstavljajo pomembno priložnost za mreženje, sprostitev in širjenje socialnih stikov med študenti. 
Poleg zabavnega značaja dogodkov želi ponuditi vsebine, ki bodo vključile kulturne, izobraževalne in 
povezovalne elemente. Našteje enodnevne in večdnevne izlete, adrenalinske dogodke in tematske 
dneve na posameznih članicah ŠOU. 
Za konec pove, da bo vizija resorja, v kolikor bo izvoljen, povezati vse članice ŠOU v celovit sistem 
obštudijskih dejavnosti, ki bo dvignil kakovost, dostopnost in obiskanost projektov, kar bo dosegel tudi 

s tesnejšim sodelovanjem med resorji. Pove, da bodo vrata njegove pisarne vedno odprta, sprejemal 
bo tudi konstruktivne kritike. Zahvali se za besedo in poslance spodbudi k vprašanjem. 
 

/ Oskar Škulj / K besedi povabi Fazlija Gashija, kandidata za predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu 
ŠOS. 
 

/ Fazli Gashi / Predsedujočemu se zahvali za besedo in pove, da pred poslanci stoji kot kandidat za 
drugega člana ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS. Predstavi se kot 23-letni Celjan, rojen v Prištini na 
Kosovem. Slovenijo je prvič obiskal pri 2 letih, ko je obiskal svojega očeta, dokončno pa se je v knežje 
mesto preselil v poletju pred začetkom III. osnovne šole Celje. Srednješolsko pot je kot zlati maturant 
z nazivom tehnik zdravstvene nege zaključil na Srednji zdravstveni šoli Celje. Trenutno pa študira 
fizioterapijo na Zdravstveni fakulteti Univerze v Ljubljani. Nadaljuje z informacijami o svojem 

obštudijskem udejstvovanju. Proaktivno vlogo je zavzemal že v osnovni šoli, saj je bil član dramskih 
krožkov, pevskega zbora, folklorne skupine in podobno. V srednješolskih letih je bil moderator 
različnih proslav, vodil je tudi  šolski Radio Bacil. Na fakulteti je bil v 1. letniku izvoljen za člana 
Študentskega sveta Zdravstvene fakultete, imenovan je bil na mesto njegovega podpredsednika, letos 

pa na mesto predsednika. Hkrati je bil član drugih organov in komisij tako fakultete kot tudi univerze. 
V 1. letniku se je hitro pridružil tudi ŠOVZ matične fakultete, kjer je sprva deloval na projektih. V letu 

2021/22 je bil tudi izvoljen za poslanca v Študentskem zboru, hkrati pa je bil tudi predsednik 
Upravnega odbora ŠOZF. Z obeh funkcij je po enem letu odstopil in kandidiral za drugega člana ŠOU v 
Predsedstvu ŠOS, na mesto katerega je bil tudi izvoljen. 

V nadaljevanju se je navezal na samo delovanje Študentske organizacije Slovenije, ki je stanovska 
organizacija vseh študentov, ki imajo status študenta v Republiki Sloveniji v skladu z zakoni, in 
študentov, ki imajo status študenta na tujih visokošolskih zavodih in so hkrati državljani Republike 
Slovenije. ŠOS je demokratično organizirana skupnost, ki zastopa interese študentov in se zavzema za 
njihovo uresničevanje, s poudarkom na študijskih, obštudijskih in socialnih pravicah študentov, s ciljem 
zagotavljanja kakovostnega in vsem dostopnega študija. Dotakne se še Predsedstva ŠOS, ki je izvršilni 
organ ŠOS, ki v skladu s Študentsko ustavo in drugimi notranjimi akti ŠOS ter z zakoni in z drugimi 



  

splošnimi akti Republike Slovenije določa, usmerja in usklajuje izvajanje politike ŠOS in njenih 
organizacijskih oblik. Predsedstvo šteje devet članov, po dva člana iz vsake organizacijske oblike ŠOS 
(ŠOU v Ljubljani, ŠOUM, ŠOUP, ŠOLS), prvi je predsednik organizacijske oblike ŠOS, drugi je njen član. 
Predsedstvo imenuje predsednika odbora ŠOS in člane odborov ŠOS v svoje stalne odbore: Odbor za 
visoko šolstvo in izobraževanje, Odbor za socialna in zdravstvena vprašanja, Odbor za mednarodno 
sodelovanje ter Odbor za obštudijske in interesne dejavnosti študentov. Primarna funkcija drugega 

predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS je opravljanje strokovnega dela, saj upravlja in 
nadzoruje delo svojega odbora. Poleg omenjenega je tudi član Predsedstva ŠOS in deležen opravljanja 
svojih nalog znotraj predsedstva, ki med drugimi vključujejo predlaganja v sprejem letnega finančnega 
načrta in poročila Skupščini ŠOS. Prav tako predlaga v imenovanje Generalnega sekretarja in 
Predsednika ŠOS. Poudari, da mora član poznati delovanje ŠOS na področju aktualne študentske 
problematike, sodelovati z vpletenimi akterji in zagovarjati in aktivno sodelovati pri izboljšanju 
študijskega procesa in okolja. Pove, da so te naloge hkrati tudi njegovi cilji in doda da se bo zavzemal 
za odpravljanje aktualnih problemov in težav ter delal na iskanju čim več rešitev in predlogov za 
izboljšanje študentskega življenja. Zaveže se da bo pripravil številne mnenjske dokumente za potrebe 
zastopanja različnih stališč, predlaganja izboljšav, in odzivanja pristojnim, ki jih bo predstavljal na 
okroglih mizah in posvetih. Slednje bo tudi skušal v potrebni meri organizirati. Pohvali projekt Dan 
odprtih vrat ŠOS. Pove, da želi proaktivno nasloviti stanovanjsko in bivanjsko problematiko študentov 
in vseh mladih odraslih. Poudari tudi potrebo po aktivnem humanitarnem delovanju študentov in 
prostovoljstvu, ki ga pokriva projekt Študentska krvodajalska akcija ''Častim 1/2 litra!''. Na področju 
duševnega zdravja omeni projekt ''Naj se ti ne zrola'', ki se osredotoča na izobraževanje o 
prepoznavanju duševne stiske tako pri sebi kot pri drugi, hkrati pa nuditi tudi informacije o tem, kje 

poiskati ustrezno pomoč. Na področju spodbujanja zdravega in trajnostnega prehranjevanje omeni 
projekt ''Jem zdravo, študiram s polno paro!'', s katerim ŠOS želi študentom na prijazen in pred vsem 

bolj dostopen način približati zdrav način življenja in prehranjevanja. Pove, da si želi ohraniti obseg 
informiranja študentske in splošne populacije o relevantnih področjih za študente in druge skupnosti. 
Poudari še dva zelo pomembna cilja, ki si je zastavil. Prvi, bolj splošni, je, da bo zagovarjal interese 
študentov in aktivno sodeloval pri iskanju rešitev za izboljšanje študijskega procesa in okolja. Drugi, 
bolj specifičen in zanj najpomembnejši  cilj pa bo sprejetje predloga Zakona za urejanje položaja 
študentov (ZUPŠ-2). 

Za konec pove, da je primeren kandidat zato, ker ima veliko izkušenj na področju študentskega 
organiziranja, v zadnjem letu pa je še posebej podrobno seznanil z vsemi entitetami ŠOS, njihovimi 
problematikami in delovanjem ŠOS. Ves čas je zavzemal proaktivno vlogo pri reševanju problematik 
tako v predsedstvu kot v ostalih delovnih skupinah. Pove še, da je timski človek, odprt za sodelovanje 
in hkrati pogosto prepoznan kot dober vodja z odličnimi komunikacijskimi sposobnostmi. Zaključi z 
dejstvom, da se zaveda odgovornosti funkcije za katero kandidira, kar je najpomembnejše. Zahvali se 
za besedo in poslance spodbudi k oblikovanju vprašanj. 
 

/ Oskar Škulj / Kandidatom se zahvali za predstavitve in pove, da bo v nadaljevanju odprl prvi krog 

vprašanj, zato poslance pozove, naj jih pripravijo in se prijavijo k besedi. Vprašanja naj postavijo za vse 
kandidate skupaj, ti bodo na njih odgovorili v enakem zaporedju, kot so si sledile njihove predstavitve. 

Poslance opomni, da ima vsak posamezno na voljo 5 minut. 

 



  

/ Timen Bobnar / Uvodoma pove, da ima vprašanja za Luko Matula, v povezavi z resorjem za 
obštudijske dejavnosti. Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. Kako ocenjuješ dosedanje delovanje resorja za obštudijske dejavnosti, kakšne so tvoje 
kritike in predlagane izboljšave? 

2. V svoji kandidaturi omenjaš, da je izjemnega pomena, da so dogodki dostopni čimširšemu 
krogu študentov. Hkrati poznamo razne dogodke, kot so zabave v Cirkusu, ki jih je 
potrebno doplačati, čeprav ŠOU vlaga več deset tisoč evrov v fonde, namenjene zabavnim 

dogodkom. Zanima me, ali se boš v svojem mandatu zavzemal, da so dogodki brezplačni 
oziroma na voljo z minimalnim doplačilom? S tem bi namreč šel na roko študentom, ki 
morajo ob študiju delati, da zaslužijo denar za takšne dejavnosti. 

3. Iz poročila računskega sodišča izhaja, da ni mogoče ugotoviti, kje je končal denar, ki je bil 
pobran za dogodke, hkrati pa to ni bil niti del finančnega načrta. Ali se bo zavzemal, da bo 
beleženje pobiranja prispevkov bolj transparentno in na kakšen način boš to zagotavljal? 

4. Pri postavki izobraževalnih vsebin so pogosto spregledani študentje, ki želijo ustvarjati, 
pisati poezijo, ustvariti svojo glasbeno skupino, saj je večina izobraževanj namenjenih 
pridobivanju kompetenc za vstop na trg dela. Zanima ali boš še naprej prioritiziral 
izobraževalne dogodke, ki so bolj namenjeni kapitalističnim vrednotam, ali boš bolj 
podpiral dogodke in izobraževanja, ki služijo ljudem in njihovi rasti? 

Za konec kandidata Luko Matula pozove, naj na resorju pripravijo več dogodkov, ki bodo namenjeni 
izobraževanju študentov o delavskih pravicah in na katerih bodo študentje seznanjeni z morebitnimi 
kršitvami in ukrepi, ki so jim na voljo. 

 

/ Luka Maretić / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za socialno delo in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo. 
Postavi mu sledeči vprašanji: 

1. Omenil si, da sodelujete z nekaterimi organizacijami, zato me zanima, katere so te 

organizacije? 

2. Omenil si prekarno delo, zato me zanima,  kako konkretno bi napadel to problematiko? 

Omenil si več nadzora, kako si to predstavljaš? Sam mislim, da bi bil najboljši nadzor takšen, 
da se študentsko delo opravlja preko pogodbe, v kateri so vključene osnovne delavske pravice. 

Ima tudi vprašanja za Matijo Kolmana, kandidata za vodjo resorja za informiranje in razvoj. Postavi mu 
sledeča vprašanja: 

1. Glede na to, da smo in na konstitutivni in današnji seji izglasovali samo zvočno snemanje seje 
me zanima, ali boš uredil, da se zvočni posnetki sej objavijo na spletni strani ŠOU in drugih 
kanalih? 

2. Kandidiral si za poslanca na Fakulteti za socialno delo in nisi bil izvoljen. Glede na to, da ti 

študentje lastne fakultete niso izrazili zaupanja, zakaj misliš, da si primeren za vodjo tako 
pomembnega resorja? 

3. Omenil si tudi prenovo spletne strani, ki jo pozdravljamo. Zanima pa nas, zakaj na njej ni več 
mogoče dostopati do zapisnikov pred letom 2022. 

 

/ Aleksej Luka Golobič / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za matematiko in fiziko in je 

poslanec poslanskega kluba Glas.  Pripravil je vprašanja za Mateja Svetino, kandidata za vodjo resorja 
za študijsko problematiko. Postavi mu sledeča vprašanja: 



  

1. V kandidaturi govoriš o bivanjski problematiki študentov invalidov. Zanima me ali je bila kdaj 
predlagana prenova in adaptacija obstoječih študentskih domov, ki bi se s to bivanjsko 
problematiko učinkovito spoprijela? Ali je v naslednjem mandatu to del načrta? 

2. Citiram, prav tako nameravamo nameniti posebno pozornost izzivom, ki jih prinaša uvajanje 
umetne inteligence v visokošolsko izobraževanje, z osredotočanjem na njen vpliv na kakovost 
poučevanja, akademsko integriteto in dostopnost za vse študente. Glede na to, da so 

študentje velik del uporabnikov tovrstnih orodij, me zanima na kakšen način konkretno se 
boste soočali z njihovimi izzivi. Jezik uporabljen v kandidaturi namreč nakazuje na nazadnjaško 
in neprogresivno stališče do omenjenih tehnologij, ki bodo v prihodnosti zagotovo usmerjale 

svet. Kje misliš da bosta ŠOU in Univerza v Ljubljani to tehnologijo lahko implementirala na 
pozitiven način, se izognila omejevanju in hkrati zagotovila varen razvoj in obseg? 

3. Citiram, za uspešno izvajanje NPVŠ je ključno opozarjanje na pomanjkljivosti v visokošolskem 
prostoru, spremljanje uresničevanja  ciljev in naslavljanje kritičnih področij s študentskimi 
iniciativami. Ker mislim, da se vsi strinjamo, da je kritično področje študentska prehrana, me 
zanima ali boš podprl projekt brezplačnih študentskih menz Društva Iskra? 

4. Strinjam se, da je nujno nasloviti skrite stroške študija. Zanima me kaj konkretno nameravaš 
storiti, katere ukrepe misliš sprejeti? 

5. Eden tvojih glavnih projektov v preteklem mandatu je Marihuana marš, ki v svoji vsebini in 

ciljih zelo političen. Glede na to, da je to večleten projekt, za katerega se letos namenja 40.000 
evrov, me zanima kakšni so dosedanji učinki tega projekta? Kakšni so načrti postopanja po 
izvedenem referendumu za legalizacijo marihuane, ali bo projekt še naprej namenjen 
promociji znamk s tovrstnimi izdelki? 

6. Čeprav ima Marihuana marš pozitivno politično sporočilo in ga s tega vidika podpiramo, nas 
zanima, zakaj je to edini bolj viden projekt tega resorja? Zakaj se ni več vidnih projektov, ki 

naslavljajo tudi druge problematike? 

7. V prejšnjem mandatu si obljubil, da se bo oblikovala posebna delovna skupina, ki bo 
kontinuirano zagovarjala pomembne agende. Če so zapisniki in poročila natančna, se to še ni 
zgodilo, prav tako ni bila objavljena obljubljena resolucija. Kako naj verjamemo obljubam za 

naslednje mandatno obdobje, če nisi uresničil obljub iz preteklega? 

 

/ Gašper Novak / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za računalništvo in informatiko in je 
poslanec poslanskega kluba Glas. Pripravil je vprašanja za  Matijo Kolmana, kandidata za vodjo resorja 
za informiranje in razvoj. Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. Vaš resor je pristojen za promocijo ŠOU in njenih dejavnosti. Najpomembnejši dogodek za 
ŠOU so volitve, praznik demokracije, dan ko ima širše študentstvo možnost izbrati svojega 
predstavnika za naslednji dve leti. Zato je ključno, da so študentje o volitvah čimbolj obveščeni. 
V prejšnjem mandatu so jih promovirali minimalno, z le eno objavo na Instagramu in eno 
objavo na Facebooku. Se boš v svojem mandatu zavzemal za boljšo promocijo volitev, v obliki 
več objav, ki razlagajo pomen volitev? 

2. Vaš resor je zadolžen tudi za informiranje. Za lažji dostop do informacij bi bilo smiselno, da so 
strokovne službe dostopne tudi preko telefona. Boš poskrbel, da bodo njihove številke 
dostopne in zbrane na spletni strani na enem mestu? 

3. Tvoj predhodnik Tilen Klinc je obljubil, da bo resor poskrbel za promocijo samoorganiziranih 

študentskih menz. Ali boš izpolnil njegovo neizpolnjeno obljubo? 

 



  

/ Jakob Spindler / Predstavi se in pove, da je poslanec poslanskega kluba Glas. Pripravil je vprašanja 
za  Klemna Petka, kandidata za Predsednika ŠOU v Ljubljani. Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. V vaši kandidaturi je vedno znova govora o transparentnosti in učinkovitosti prejšnjih 
mandatov. S tem se je ukvarjalo tudi Računsko sodišče RS, ki pa je prišlo do drugačnih 
zaključkov, namreč da ŠOU ni bil učinkovit pri zastopanju interesov študentstva. Zanima me 
kako gledate na ugotovitve sodišča in ali boste v bodočem mandatu kaj ukrenili? 

2. Zanima me, zakaj vam je bilo dva in  pol mandata dopustljivo snemanje sej, nato pa ste se 

naenkrat glede tega obrnili? Kako gledate na to v luči poudarjanja transparentnosti, kaj se 
mora skrivati pred javnostjo? 

3. Omenili ste, da je podpora organizaciji študentskih protestov in pobud, kadar so ogrožene 
pravice študentstva, ena izmed vaših prioritet. Zanima katere protestne akcije študentstva, 
razen tistih, ki ste jih organizirali sami, ste podprli? Kje je bila vaša podpora študentom ob 
zasedbi Fakultete za družbene vede v povezavi z vprašanjem obsodbe trenutno trajajočega 
genocida? Prav tako niste podprli protestov 8. marca in 1. maja. Ali lahko v prihodnje sploh 

pričakujemo vašo podporo pri takšnih akcijah? 

Ima tudi vprašanja za Fazlija Gashija, kandidata za predstavnika ŠOU v Predsedstvu ŠOS. Postavi mu 
sledeči vprašanji: 

1. Kot cilj za delovanje v naslednjem mandatu, si izpostavil sprejetje ZUPŠ-2. Ker ta zakon ne 

odpravlja študentskih problemov na sistemski ravni na niti enem področju, me zanima, koliko 
verzij ZUPŠ je še v planu? Največ kar zakon naredi je, da ublaži posledice sistemskih problemov 
od katerih ŠOU celo služi. Dviganje subvencij bonov, štipendij, urnih postavk se lahko nadaljuje 
v neskončnost in ne bo nikoli dohitelo inflacije. 

2. Ali bo ŠOU kadarkoli spodoben zagovarjati materialno izboljšanje stanja študentstva na 
dejansko sistemski ravni, torej kot odpravo nujnosti prekarnega dela, uvedbe brezplačnih 
javnih menz in reševanje stanovanjske stiske? 

 

/ Filip Gaser / Predstavi se in pove, da je obiskuje Medicinsko fakulteto in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo. 
Postavi mu sledeči vprašanji: 

1. V svoji kandidaturi omenjaš ŠOU šport kot del skupine na področju sociale in zdravstva. Glede 
na to da Univerza v Ljubljani že sama organizira vadbe, ki so brezplačne, kaj ŠOU šport 
doprinese na tem področju? Ali se ti zdi trenutno delovanje ŠOU šport zadovoljivo? 

2. V programu pozdravljaš višanje cene obrokov, ki se niso zgodili zgolj na račun višanja zneska 
subvencije, temveč tudi doplačila. Trdiš, da je to k vključitvi v sistem spodbudilo nove 
ponudnike, hkrati pa ugotavljaš, da je ponudnikov sicer vedno manj. Se ti ne zdi, da omenjeno 
višanje cene ni imelo željenih posledic? Maksimalno doplačilo je skoraj 5 evrov in se ga 
poslužuje večina ponudnikov, ali se ti zdi takšna cena vzdržna za večino študentov? 

3. Podpiram tvojo podporo ohranitvi študentskega zdravstvenega doma, me pa zanima ali poleg 
duševnega zdravja, poznaš še kakšno zdravstveno specifiko študentov in kako bi k njej 
pristopil? 

4. Zakaj v prejšnjem mandatu kot vodja resorja poslancev nisi pozval k podpori višanja 
financiranja Zavoda študentski tolar in ali lahko to v tem mandatu popraviš? 

 



  

/ David Jerman / Predstavi se in pove, da je obiskuje Teološko fakulteto in je poslanec poslanskega 
kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo. 
Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. Projekt Na zdravje, za katerega se iz proračuna odšteje 9.000 evrov, dejansko izvaja samo 
nekatere športne aktivnosti. Čemu še teh 9.000 evrov, če ima že samo Zavod ŠOU šport na 
voljo 120.000 evrov, v proračunu najdemo še postavko športne vadbe za 20.000 evrov, 
športna tekmovanja za 50.000 evrov? 

2. Zakaj je v finančnem načrtu za tvoj resor postavka informiranje v višini 9.000 eur, če že imamo 
resor za informiranje in razvoj s 115.000 evri sredstev? 

3. Omenil si zdrav duh v zdravem telesu. Kakšne ukrepe lahko sprejme ŠOU za izboljšanje 

dostopa do podpore za duševno zdravje, v smislu večje dostopnosti, zmanjšanja stigme in 
zagotavljanju preventive? 

 

/ Jernej Ferjan / Predstavi se in pove, da je obiskuje Medicinsko fakulteto in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo. 
Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. Kako se izvaja postavka spremljanje zakonodajnih sprememb, ki ŠOU stane 10.000 evrov 
letno? Kljub reviziji Računskega sodišča, ste s tega stroškovnega mesta kupili 179 bidonov za 
3.500 evrov, to je skoraj 20 evrov na bidon, na spletni strani proteini.si pa je najdražji bidon 
20 evrov. Kakšni so bili ti bidoni, da so stali kar 20 evrov in kakšno zvezo imajo s spremljanjem 
zakonodajnih sprememb? Zanima me ali se ti v retrospektivi zdi takšno delovanje primerno in 
ali se lahko v naslednjem mandatu zanesemo na bolj transparentno delovanje? 

2. Omenjaš, da se študenti soočamo z različnimi težavami, kot so bivanjska problematika, 
prekarno delo in duševne težave. Zanima me, ali kje vidiš prostor za izboljšavo za naslednji 
mandat, npr. ustanovitev stanovanjskega sklada ali pa odprava prekarne narave dela z uvedbo 

plačanih malic in bolniških staležov? 

3. V prejšnjem mandatu je Klemen Petek povedal, da je trend višanja delovnih ur, ki jih opravijo 
študentje, pozitiven. Zanima ali se s tem strinjaš? 

 

/ Maša Cvetežar / Predstavi se in pove, da je obiskuje Filozofsko fakulteto in je poslanka poslanskega 

kluba Glas. Pripravila je vprašanja za Klemna Petka, kandidata za Predsednika ŠOU. Postavi mu sledeča 
vprašanja: 

1. Zanima me ali bi podpirali omejitev števila mandatov za Predsednika ŠOU in ali se vam zdi 
prav, da se ta funkcija in moč koncentrira v eni osebi, glede na to, da kandidirate že tretjič? Se 
vam zdi prav, da kandidirate že tretjič, glede na to, da ste prvi predsednik v zgodovini ŠOU, ki 
ga je začelo preganjati Računsko sodišče? 

2. V kandidaturi ste omenili, da je pomembno okrepiti neodvisnost in avtonomnost ŠOU. 
Trenutno je ŠOU avtonomen predvsem glede na študentstvo, ki nima nikakršne besede pri 
upravljanju s svojim denarjem. Glede na to, da ste izpostavili, da želite približati organizacijo 
študentom, ki bi radi sodelovali, bili kritični in participirali, me na tej točki zanima, ali se boste 
zavzemali za vključitev študentov v pomembne odločitve ŠOU in sicer tako, da bi znižali 
kvorum za študentski referendum, ki je trenutno višji od povprečne referendumske udeležbe? 

3. V kandidaturi ste zapisali, da so ŠOVZ-ji od vseh organizacijskih oblik najbližje študentom. Zelo 
spodbudno zvenijo obljube, da boste uslišali glasove predstavnikov ŠOVZ-jev in se zavedali 



  

njihovega ključnega pomena pri zastopanju interesov študentstva. Glede na obljubljeno me 
zanima, zakaj ste nasprotovali zvišanju financiranja ŠOVZ-jev? Ali ne bi bilo smiselno njim 

nameniti več denarja, namesto da ga usmerjate v projekte kot je ŠOU Oktober Revolušn, 
Spring break in podobni 165.000 evrov? 

4. Pozdravljamo vašo podporo Radiu Študent in Fundaciji Študentski tolar, vendar pa nas zanima, 
zakaj ste v preteklosti nasprotovali dodatnemu financiranju omenjenih zavodov? 

5. V kandidaturi ste omenili, da bi naredili nove prostore za interdisciplinarno sodelovanje 

študentov. Tak prostor naj bi načeloma že obstajal v obliki Kampusa, za katerega ste plačali 
1,8 milijona evrov, vendar pa ga raje uporabljate za Brivca in ostale fiktivne storitve. Se vam 

ne zdi, da bi bil prostor bolje uporabljen v obliki čitalnic, družabnih večerov, možnosti 
brezplačnega najema in tako dejansko dostopen vsem? 

Ima tudi vprašanja za Fazlija Gashija, kandidata za drugega člana v Predsedstvu ŠOS. Postavi mu 

sledeča vprašanja: 
1. Vaša funkcija na ŠOS je zelo pomembna, saj je dejansko najbolj politična in lahko zares pripelje 

do določenih sprememb. V kandidaturi omenjate, da se boste zavzemali za priznanje delovnih 
izkušenj pri študentskem delu. Zanima me, ali se boš zavzemal tudi za ukinitev prekarne 

narave študentskega dela in zagotovitev osnovnih delavskih pravic kot so plačana malica, 
plačana bolniška in pa predvsem boljši nadzor nad kršitvami, saj je veliko dela na črno, 
neizplačil in nadlegovanja na delovnem mestu? Menim, da študentje ne smejo biti uporabljeni 

kot poceni delovna sila, zato se mi zdi ta del, ki ga v tvoji kandidaturi nisem zasledila, izjemno 

pomemben. 

2. Se vam zdi najboljši način približevanja in spodbujanja zdrave prehrane študentstvu, 
vzpostavitev dejansko vzdržnega sistema študentske prehrane, kjer ne bi bila edina cenovno 
dostopna možnost hitra hrana, kot je danes, ko se doplačilo konstantno viša, kvaliteta in 
možnost izbire pa manjša? 

 

/ Mihael Fajt / Predstavi se in pove, da je obiskuje Akademijo za likovno umetnost in oblikovanje in je 

poslanec poslanskega kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Luko Matula, kandidata za vodjo resorja za 
obštudijske dejavnosti. Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. V svoji predstavitvi omenjaš okrogle mize o aktualnih vprašanjih, kar se nam zdi super in 
pozdravljamo, vendar pa me zanima, če že imaš konkretne predloge? 

2. Zanima me, ali boš pripravljen podpreti z infrastrukturno in finančno pomočjo iniciative 
študentstva, kot so okrogle mize s sindikati, predavanja o študentskih pravicah in predavanja 
o genocidu v Gazi? 

3. Poudarjaš vključevanje študentov, zato me zanima, ali boš podpiral raznovrstne projekte 
študentstva in jim nudil finančno pomoč preko participatornega proračuna? 

4. Izpostavil si tudi pomen kulturnih dejavnosti in ustvarjanja platform za umetniško izražanje 
študentov, kar se mi zdi super ideja. Zanima me, ali bi se zavzel za financiranje študentskih 
razstav, ki so lahko sicer za študente veliko finančno breme? 

5. Ali se boš zavzemal, da bo v prihodnjih finančnih načrtih in finančnih poročilih bolj 
transparentno predstavljena poraba denarja za obštudijske dejavnosti? Trenutni načrt namreč 
na več mestih premalo natančno specificira porabo sredstev. 
 



  

/ Mila Sredojević / Predstavi se in pove, da je obiskuje Fakulteto za družbene vede in je poslanka 
poslanskega kluba Glas. Pripravila je vprašanja za Klemna Kvartuha, kandidata za vodjo resorja za 
mednarodno sodelovanje. Postavi mu sledeča vprašanja: 

1. Kako ocenjuješ delovanje prejšnjega mandata, kaj bi v njegovem delovanju spremenil? 

2. Na ŠOVZ Fakultete za socialno delo se je zgodila diskriminatorna situacija, saj si izvoljena 
predsednica upravnega odbora, ne more urediti SIGEN-ce, ker ni državljanka Slovenije. 
Posledično ne more dostopati do financ ŠOVZ-ja in je zaradi tega do nadaljnjega odstopila. Ali 

se boš zavzel, da imajo lahko dostop do projektnega vodenja tudi tuji študentje? 

3. V Sloveniji je 6,3% tujih študentov, na voljo imajo študentsko sobo za 1 leto, njihovo število pa 
je omejeno na 50 mest. Čakalne vrste na upravnih enotah, kjer se podaljšuje dovoljenje za 
začasno bivanje so nevzdržne. Tuji študentje hkrati niso upravičeni do državnih štipendij, 
nimajo možnosti izposoje knjig v NUK-u, za študij morajo imeti garancijo od staršev ali banke. 
Kolegica, ki je tuja študentka, je pred upravno enoto čakala več dni od pete ure zjutraj do tretje 
ure popoldne, da je uredila dovoljenje za prebivanje. Čeprav je državljanka EU in bi moral biti 
zanjo postopek enostavnejši, je bil predolg, zanima me kakšen bi bil šele za državljane tretjih 
držav. Zanima me ali bo tvoja primarna dejavnost organizacija okroglih miz, dogodkov in 

tradicionalnih kosil, ali se boš zavzemal za izboljšanje opisanega katastrofalnega stanja tujih 
študentov, ki je v več pogledih nevzdržno? ŠOU bi moral pritisniti na pristojne državne organe, 
da se situacija izboljša. 

4. Smiselni bi bili brezplačni tečaji slovenščine, saj to kar organizira Univerza v Ljubljani, ne 
zadovoljuje potreb. Tečaje ste sicer že organizirali, vendar so bili plačljivi. Ali bo resor v 
prihodnje organiziral brezplačne tečaje? 

 

/ Oskar Škulj / Ugotovi, da je bil prvi krog vprašanj izčrpan, poslancem se zahvali za vprašanja. 
 

/ Aleksej Luka Golobič  / Predlaga proceduralni sklep, da se naredi 10-minutna pavza, da se prezračijo 
prostori in uporabijo toalete. 

 

/ Oskar Škulj / Na glasovanje, da proceduralni sklep, ki se glasi: 

 

Seja se prekine, da se izvede 10-minutni odmor. 

 

ZA: 12 

PROTI: 29 

VZDRŽANI: 0 

  

Proceduralni sklep ni bil sprejet.  

 

/ Oskar Škulj / Kandidate prosi, da odgovorijo na vprašanja, postavljena v prvem krogu, v enakem 
vrstnem redu kot so si sledile predstavitve njihovih kandidatur. 

 

/ Klemen Petek / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Uvodoma odgovori 
in se odzove na vprašanja in komentarje v povezavi s poročilom Računskega sodišča RS.  Pove, da 



  

večina njih ni skladna z napisanim v poročilu. Poudari, da z ekipo na ŠOU spoštujejo Zakon o javnem 
naročanju in namensko in zakonito uporabljajo sredstva, kar izhaja tudi iz poročila. Res pa je, da je bila 
v poročilu ŠOU očitana neučinkovitost. Vendar pa je treba vzeti v obzir dejstvo, da je sodišče revidiralo 
poslovanje ŠOU v koronskem času, ko je bilo delovanje močno okrnjeno in omejeno številnimi ukrepi. 
Odpadlo je veliko dogodkov, številni projekti niso bili izvedeni, kar je tudi razlog, da je bila organizaciji 
očitana neučinkovitost. Verjame, da bi bilo poročilo drugačno, če bi bilo delovanje ŠOU lahko 
normalno, torej takšno kot v času, ko ni bilo oz. ni ukrepov.  Za konec poudari, da iz poročila izhaja, da 
je bilo delovanje in poslovanje transparentno. 

Nadaljuje z odgovorom na vprašanje v povezavi s snemanjem sej. Poudari, da sam ni bil proti snemanju 
in da tudi sicer nima moči oz. pristojnosti, da bi lahko sprejel odločitev o prepovedi snemanja. Poslance 
opomni, da so to sprejeli njihovi predhodniki, poslance prejšnjega mandata Študentskega zbora. Vse 
pozove, naj zadevo normativno uredijo sami in uskladijo mnenja, saj so tudi sami za to pristojni. 

Glede zasedbe FDV-ja pove, da je že v prejšnjem mandatu kolegom s dotične fakultete osebno izrekel 
podporo. Vendar pa tega ne bo naredil v imenu Predsednika ŠOU, saj organizacija ni prostor za 
geopolitično razglabljanje.  
Glede omejitve mandatov Predsednika ŠOU pove, da ji absolutno nasprotuje, saj v povezavi svojo 

kandidaturo lahko odkrito trdi, da je izmed vseh najbolj izkušenj. V organizaciji deluje že od leta 2016 
naprej, v tem času je zares do potankosti spoznal delovanje ŠOU, študentske problematike in izzive, 
se izkusil slabe prakse in se naučil veliko dobrih. Meni, da ga ravno to dela najboljšega kandidata, zato 
omejitvi mandatov nasprotuje. V šali še doda, da je podobno v športu, če 10 let treniraš nogomet, 
potem ne greš na prvenstvo iz košarke, temveč iz nogometa. 
Naveže se še na tematiko podpore ŠOVZ-jem. Pove, da je njihovo financiranje zelo dobro zaščitene, 
saj je v aktih zapisano, da se jim nameni za financiranje 8% sredstev. Pove, da so v njegovem preteklem 

mandatu sprejeli najvišji proračun v zgodovini ŠOU, pri čemer ŠOVZ-ji trenutno prejemajo 355.000 

sredstev. Spomni, da lahko v finančnih načrtih za prihodnja obdobja poslanci sprejmejo postavko za 
financiranje društev, kjer bi lahko določena sredstva črpala tudi sama društva, seveda sorazmerno z 
obsegom njihovega dela. 

Glede Radia Študent in Fundacije Študentski tolar poudari, da sam nikoli ni nasprotoval višanju 
sredstev za njuno delovanje. Opozori pa, da je ŠOU izjemno razvejana organizacija in da je členov 
družine ŠOU, ki prav tako kot zgoraj omenjena zavoda potrebujeta finančna sredstva, veliko. Od leta 
2010, ko je ŠOU imel preko 7 milijonov sredstev, so se sredstva do letošnjega leta konstantno nižala, 
na drugi strani pa se število dogodkov, projektov in drugih porabnikov ni znižalo. Zato je torej potrebno 
v obzir vzeti vse porabnike sredstev in ne samo zgoraj omenjenih zavodov. 

Na negativne komentarje poslancev o Študentskem kampusu se odzove z vabilom, da naj ga obiščejo 
tudi izven časa seje, naj sabo pripeljejo kolege in na njem uživajo, Kampus je namreč namenjen prav 

vsem študentom in ima vedno odprta vrata, saj se na njem dogajajo številni dogodki in projekti, tako 
izobraževalni, socialni, kulturni in športni, ki poskrbijo, da je Kampus prijeten prostor za študente. 
Poudari, da je število obiskovalcev visoko in da dejstvo, da ga nekatere ožje skupine ne obiskujejo, ne 
pomeni, da ga ne obiskujejo tudi ostali. Pove, da je bil takšen prostor dolgoletna želja predhodnikov, 
ki je bila leta 2015 uresničena in pozitivno sprejeta. 
 

/ Matej Svetina / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja in nekatere 
resnično konstruktivne kritike. Uvodoma se odzove na vprašanja v povezavi z bivanjsko problematiko 
študentov invalidov s posebnimi potrebami. V memorandumu VOL.1, ki je objavljen na spletni strani 



  

ŠOU, si lahko na strani 33 in 34 poslanci preberejo opravljeno raziskavo s tega področja in predloge 
resorja. Nadaljnjo pa pove, da se zavzema, da bi se ta problematika uredila v ZUPŠ-2.  Nekaj nastanitev 

je že v Rožni dolini in pri FDV-ju, vendar je teh premalo in so tudi draga. Študentje s posebnimi 
potrebami namreč morajo financirati tudi sanitetni material in druge pripomočke. 
Glede vprašanja o implementaciji umetne inteligence v študijski proces pove, da je ključno, da se 
študente izobrazi o etični uporabi teh orodij. Nekatere fakultete to že izvajajo, je pa potrebno 
ukvarjanje s to problematiko razširiti na prav vse in doseči, da se akademski prostor z novostjo resneje 
spopade oz. jo obravnava. Več o raziskavi na tem področju, si lahko poslanci preberejo v 

memorandumu VOL.2. 

Nadaljuje z odzivom na vprašanja glede NPVŠ. Pove, da ima resor nalogo, da spremlja ali se v 
programu, ki se že izvaja, zares in v polni meri izvajajo in zasledujejo obljubljeni cilji. 
Glede brezplačnih organiziranih menz pove, da se osebno zavzema za čimveč ponudnikov hrane, za 
kakovostne a hkrati ugodne obroke, obenem pa ne nasprotuje nobenim novim pobudam in 

projektom, ki bi ponudbo študentske prehrane dvignile na še višji nivo. 
V povezavi s skritimi stroški študija pove, da fakultete po novem namesto vpisnin zaračunavajo z višjim 
zneskom druge storitve, v katerih je dejansko zajeta tudi vpisnina. Problematiko bo potrebno urediti 

v sodelovanju z Univerzo v Ljubljani, saj so članice ZUPŠ-1 spretno zaobšle. 
Financiranje marihuana marša v znesku 40.000 evrov pojasni z dejstvom, da je to celoleten projekt, ki 
ga sestavlja več dejavnosti in ne samo protest na kongresnem trgu, ki je le vrhunec projekta.  Napisali 
so veliko strokovnih člankov, izdali publikacijo in sodelovali z drugimi deležniki na področju legalizacije 
marihuane. Verjame, da bo zakonodaja kmalu sprejeta. Poudari pa, da bo po tej točki potrebno 
ozaveščanje uporabnikov, nadaljnjo raziskovanje dobrih in slabih učinkov in podobno. 

Kritiko, da v prejšnjem mandatu ni ustanovil obljubljene delovne skupine, ki bi objavila memorandum, 
sprejme in pove, da je tudi sam razočaran, da ni uspela zaživeti v obliki kot si jo je zamislil. Pove, da so 
naloge sicer potem izvajali sodelavci na resorju, memorandum vol.1 je že objavljen, vol.2 pa bo v bližnji 
prihodnosti. 

 

/ Tjaž Črnčec / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za konstruktivno zastavljena 
vprašanja. Uvodoma odgovori na vprašanje o tem, s katerimi organizacijami sodeluje resor. Pove, da 

je bil v preteklih dveh tednih na dveh zadevah, ki jih je organiziral NIJZ, prav tako na resorju sodelujejo 

z zdravstvenim domom za študente, s katerim pripravljajo dva večja projekta, sodelujejo tudi z DŠMS-

jem in študentsko s svetovalnico. S slednjo so v kontaktu tudi v povezavi s področjem delavskih pravic, 
v pripravi je prav tako projekt. Pove še, da o podrobnostih ne želi govoriti prekmalu, dokler niso stvari 
zapisane in konkretizirane. 

V povezavi z bojem proti prekarnemu delu uvodoma pove, da ima študentsko delo dve funkciji; 
kadrovsko in socialno. Poudari, da študentsko delo ne bi smelo imeti tako poudarjene socialne 
funkcije, nasprotno bi morala večji del denarja, ki ga študenti potrebujejo za življenje, zagotoviti država 
s štipendijami. Dokler pa država ne bo zvišala štipendij, ki so absolutno prenizke, bo študentsko delo 
žal nujen socialni korektiv. 
Glede ŠOU šport pove, da organizira več športnih vadb, ki so zelo obiskane, saj je povpraševanje veliko. 
Tudi Univerza v Ljubljani organizira brezplačne vadbe, vendar pa so te vedno polno zasedene in je tako 
alternativa ŠOU šport več kot dobrodošla in dopolnjuje druge možnosti. Delovanje zato ocenjuje kot 
učinkovito in se veseli dela v prihodnosti. 



  

Naveže se še na študentske bone in vprašanje v zvezi z zviševanjem cen. Pove, da se zavzema, da bi se 
več ponudnikov odločilo ponuditi zdravo hrano, tudi zadnji razpis je bil zastavljen v tej smeri. Številke 
o katerih je bilo govora, pa so iz preteklih obdobij in ne odražajo nujno trenutnega stanja. Za 

ugotovitev ali je zadnji razpis dosegel cilj, bo potrebno še počakati. 
Glede specifik bolezni študentov pove, da se bo zavzemal za spodbujanje sistematskih zdravniških 
pregledov za študente. Delež študentov, ki opravijo sistematski pregled, je namreč veliko nižji kot pred 
petimi leti, zato je treba to problematiko rešiti. Šele potem bo lahko z gotovostjo trditi, katere bolezni 
so najpogostejše. 
Na vprašanje o zvišanju sredstev za Študentski tolar odgovori, da nima glasovalne pravice v 
Študentskem zboru in da je to njihova pristojnost. Sicer pa pohvali plemenito funkcijo, ki jo fundacija 

opravlja. 

Odgovori še na vprašanja in komentarje glede finančnih postavk za projekt Na zdravje. Pove, da to ni 
le športni projekt, temveč zajema tudi ozaveščanje študentov po fakultetah o pomembnosti 

sistematskih pregledov in podobno. 

Odzove se še na očitke glede nakupa bidonov. Pove, da imajo na resorju vsebinske in projektne 
aktivnosti. Nakup bidonov je bil opravljen v sklopu promocije vsebinskih aktivnosti s področja 

trajnostne mobilnosti. Dokument s področja trajnostne mobilnosti se pripravlja in bo, ko bo dokončan 
tudi objavljen. 

Glede vprašanja o trendu višanja opravljenih ur študentskega dela, pove, da je njegov odgovor enak 
kot pri socialnem korektiv zgoraj. 

 

/ Klemen Kvartuh / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za dobro zastavljena 
vprašanja. Uvodoma odgovori na vprašanje o delovanju resorja v prejšnjem mandatu. Pove, da delo 
predhodnika ocenjuje kot pozitivno in kakovostno, tudi sam se bo trudil nadaljevati dobre prakse. 

Seveda pa je odprt za nove ideje in pobude. 

Odziva na problematiko iz druge točke ne more podati, saj z njo ni seznanjen. Zagotovi pa, da se bo v 
primeru izvolitve z njo seznanil in se potrudil, da se podobne situacije v prihodnosti preprečijo. 
Glede vprašanj in komentarjev v povezavi s problematiko delovanja upravnih enot pove, da so bile 
študentske organizacije zares edine, ki so nanjo aktivno opozarjale. Spomni, da je v zadnjih letih 
dovoljenje za prebivanje možno urediti na katerikoli upravni enoti, torej ne nujno v Ljubljani, kar je 

pozitivno, saj so drugje čakalne vrste krajše. 
Nadaljuje s komentiranjem tečajev slovenščine. Pove, da je bil tečaj za tuje študente organiziran in se 
ga je udeležilo približno 50 študentov. Tečaj je bil sicer plačljiv, a dostopen, za 10 urni tečaj je bilo 
treba odšteti 30 evrov. Želja po popolnoma brezplačnih tečajih slovenščine pa se mu zdi težko 
uresničljiva, saj gre vseeno za 10 urni tečaj. 
 

/ Matija Kolman / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za zastavljena vprašanja. 
Uvodoma se odzove na vprašanja in komentarje v povezavi z objavo zvočnih posnetkov sej. Poslovnik 
jasno določa, da so zvočni posnetki dostopni vsakomur, prosilec pa mora nadaljnjo distribucijo 
posnetkov predhodno sporočiti. Pove, da se bo zavzel, da se posnetki objavijo na komunikacijskih 

kanalih ŠOU, če se bo to izkazalo kot potrebno in željeno. 
Glede volitev na FSD pove, da je, čeprav njegova lista na njih ni zmagala, sprejel odločitev, da kandidira 
za vodjo resorja. Čestita zmagovalni listi in pove, da je primeren kandidat zato, ker se projektov loti z 

vso resnostjo in ima odlične delovne navade. 



  

Glede prenove spletne strani pove, da je bila v oktobru prenovljena, informacije o tem, zakaj niso 

zapisniki starejši od leta 2022 objavljeni, pa žal nima. Pove, da če obstaja možnost, da se jih objavi, bo 
to uredil. 

Glede promoviranja volitev pove, da jih bo v svojem mandatu prav tako promoviral na ustaljenih 

komunikacijskih kanalih ŠOU. 
Na vprašanja o dostopnost strokovne službe preko telefona ne more odgovoriti, saj ta ne spada v 
njegovo pristojnost. Opomni pa, da je služba dostopna preko elektronske pošte in da je komunikacija 
učinkovita. 
Glede obljube njegovega predhodnika o promociji študentskih menz pove, da težko komentira, kaj je 

obljubil, saj s tem ni bil seznanjen. Sam sicer meni, da javne študentske menze niso dobra alternativa 
sistemu študentskih bonov, zato se bo promociji raje izognil. 
 

/ Luka Matul / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za dobro zastavljena vprašanja. 
Uvodoma se odzove na prošnjo po oceni delovanja resorja v prejšnjem mandatu in pove, da ga 
ocenjuje kot korektnega in učinkovitega, seveda pa dopušča možnost izboljšave. 
Glede plačljivih oz. brezplačnih dogodkov pove, da se bo seveda zavzemal za čimvišje število 
brezplačnih dogodkov. Opomni pa da je število dogodkov visoko in jih je vedno več, višina finančnih 
sredstev pa omejena. Pove, da si želi sestati z vsemi predsedniki posameznih ŠOVZ-jev, da mu 

predstavijo dogodke, ki jih planirajo. Pove, da o umetnostni nima veliko znanja, bi pa z veseljem 

poslušal predloge tistih, ki ga imajo in pomagal pri organizaciji.  
Nadaljuje z odzivom na ugotovitve, da se določeni dogodki zaračunavajo. Pove, da denar pobira 
organizator dogodkov in ne ŠOU, zato teh denarnih tokov tudi ne beleži. Komentarja tako ne more 
podati. 

Glede finančnega načrta pove, da so ga predlagali njegovi predhodniki, zato tega ne more komentirati. 

Z veseljem pa bo podprl, lahko tudi finančno, umetniško razstavo, če bo idejno dobro zasnovana. 
 

/ Fazli Gashi / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za zastavljena vprašanja. Uvodoma 
odgovori na vprašanja v povezavi z ZUPŠ-2. Pove, da je bil zakon predlagan v začetku meseca februarja 
s strani članov Predsedstva ŠOS, hkrati pa ga je s podpisi podprlo tudi 40.000 ljudi, od tega 11.000 
spletno in 28.000 fizično. Trenutno je zakon v medresorski obdelavi, večina ministrstev ga podpira, 
potekajo pa usklajevanja v manjših delih. Na zakon se je odzvalo tudi Društvo Iskra, za kar jih pohvali 
in pove, da so bili praktično edini, pove pa da so na odziv dobili tudi povratni odgovor. Poudari pa, da 
dokler na ŠOS ne bodo dosegli ureditve in izboljšanja pravic študentov na najvišji ravni na prav vseh 
področjih, s pripravami predlogov zakonov ne bodo odnehali, četudi bo to terjalo še veliko le-teh. 

Navedeno je žal posledica neposlušnosti politike do študentov. 
Glede vprašanj in komentarjev povezanih s prekarnostjo študentskega dela pove sledeče. Sam na 
študentsko delo ne glede kot na obliko prekarnega dela, temveč gleda nanj kot pravico osebe s 
statusom študenta oz. statusom dijaka, saj omogoča fleksibilnost pri razporejanju časa med študij in 
delo. Vsekakor pa si prizadeval doseči ureditev pravice do plačane malice in ostalih bonitet potnih 
stroškov in podobnega. Opozori pa da Ministrstvo za delo, socialne zadeve in enake možnosti ŠOS, 
kljub javnemu pozivu, ni vključil v  delovno skupino za pripravo strategije za odpravo prekarnosti. 

Odzove se še na vprašanja v zvezi s sistemom javnih menz. Pove, da je bil član skupine, ki je oblikovala 
razpis za izbiro ponudnikov študentske prehrane, tudi predstavnik Društva Iskra. Sistem je bil prvič 
razdeljen na tip A in tip B, pri čemer so s tipom A označeni klasični ponudniki, s tipom B pa javne 



  

menze, torej ponudniki kot so šole, vrtci ipd. Pove še, da menze vidi kot odličen dodatek k obstoječemu 
sistemu študentske prehrane. Zavedati se moramo, da naš sistem deluje odlično in je unikum v 
mednarodnem prostoru , pohvalijo pa ga prav vse študentske organizacije, ki pridejo na obisk v 
Slovenijo. Spomni, da so februarja gostili Predsedstvo Evropske Študentske organizacije ESU, ki so 
sistem subvencionirane študentske prehrane pohvalili. Poudari, da se mu ne zdi smiselno, da bi očitno 
dober sistem želeli uničiti.  
 

/ Oskar Škulj / Kandidatom se zahvali za odgovore na vprašanja iz prvega kroga in pove, da bo v 
nadaljevanju odprl drugi krog vprašanj, zato poslance pozove, naj jih pripravijo in se prijavijo k besedi. 
Vprašanja naj postavijo za vse kandidate skupaj, ti bodo na njih odgovorili v enakem zaporedju, kot so 

si sledile njihove predstavitve. Poslance opomni, da ima vsak posamezno na voljo 5 minut. 

 

/ Aljaž Rebol / Predstavi se in pove, da obiskuje Naravoslovnotehniško fakulteto. Pripravil je vprašanja 
za Klemna Kvartuha, kandidata za vodjo resorja za mednarodno sodelovanje. Postavi mu sledeče 
vprašanje: 

1. Kako nameravate izboljšati delovanje resorja oz. kaj namerava biti vaša dodana vrednost v 
tem mandatu? 

 

/ Boris Tepič / Predstavi se in pove, da obiskuje Zdravstveno fakulteto. Pripravil je vprašanja za Klemna 
Kvartuha, kandidata za vodjo resorja za mednarodno sodelovanje. Postavi mu sledeče vprašanje: 

1. Zanima me ali poznate delovanje ESN Slovenija in ali nameravate sodelovati tudi z drugimi 

organizacijami, ki so del ESN Slovenija? 

 

/ Mila Sredojević / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za družbene vede. Zahvali se za 
odgovore in pove, da bi še enkrat ponovila vprašanje za Klemna Kvartuha, kandidata za vodjo resorja 
za mednarodno sodelovanje. Postavi mu slede vprašanje: 

1. Ali se boš zavzemal za to, da si lahko tudi tuji študentje izposojajo knjige v NUK-u, saj si jih 

sedaj ne morejo? 

 

/ Mihael Fajt / Predstavi se in pove, da obiskuje Akademijo za likovno umetnost in oblikovanje. Pove, 

da pozdravlja zavezo o še boljšem sodelovanju s ŠOVZ-ji. Vprašanje je pripravila za Luko Matula, 
kandidata za vodjo resorja za obštudijske dejavnosti: Postavi sledeče vprašanje: 

1. Iz poročila Računskega sodišča RS izhaja, da ŠOU o financiranju projektov ni niti poročala niti 
ga dokumentirala na način, da bi bilo mogoče potrditi, da so bila sredstva porabljena 
namensko in transparentno. Ker je večina projektov spadal pod resor za obštudijske 

dejavnosti, me zanima, na kakšen način boš zagotovil večjo transparentnost? 

 

/ Maša Cvetežar / Predstavi se in pove, da je obiskuje Filozofsko fakulteto in je poslanka poslanskega 

kluba Glas. Pripravila je vprašanje za Fazlija Gashija, kandidata za drugega člana ŠOU v Predsedstvu 
ŠOS. Postavi mu sledeče vprašanje oz. nasvet: 

1. Zelo problematično je dejstvo, da študentskega dela ne vidite kot prekarnega in obliko še 
večjega izkoriščanja v primerjavi z navadnim delavcem, temveč ga vidite kot pravico oz. 

privilegij. Realno dejstvo je, da je študentsko delo nujnost in ne privilegij, delaš ne zato, ker ti 
je zabavno, temveč, ker moraš plačevati študentski dom oz. celo najemnino, ker sob v njih ni 



  

dovolj, ker so boni dražji, ker so življenjske potrebščine dražje. Skrbi me kakšne pozicije boste 
zagovarjali v ŠOS-u, glede na to, da ga ne dojemate kot prekarnega. Definicija prekarnega dela 

je, da ne omogoča neke varnosti in stabilnosti, kar je glavna razlika v primerjavi s pogodbenim 
delom za nedoločen čas. Študentje nimamo plačane malce, bolniške, stalno nas premeščajo, 
veliko je dela na črno, nadlegovanja, delodajalci nas lahko kadarkoli odpustijo in nimajo 
nobenih obvez.  Zato vam polagam na srce, da zagovarjate interese najbolj ranljivih, tistih, ki 

opravijo največ študentskega dela in jim študij zaradi tega peša. 
Ima tudi vprašanje za Klemna Petka, kandidata za Predsednika ŠOU. Postavi mu sledeče vprašanje: 

1. Zanima me, ali podpirate, da bi se kvorum za študentski referendum znižal, saj je trenutno 
številka zelo visoka, če se ne motim 50% študentov na vsaki fakulteti, v zboru pa sedijo 
poslanci izvoljeni z enim glasom, kar je bizarno? 

2. Glede Študentskega kampusa nisem želela ničesar očitati, se opravičujem če je zvenelo na tak 
način. Podati sem želela le dobronameren predlog, da naj se omogoči brezplačen najem 
prostorov na kampusu, da bi se študentje lahko v njem udejstvovali, ne pa da je večina 
druženja na kampusu v sklopu zabav. Ali se boš zavzel za to? 

3. Podpiramo, da ste v kandidaturi omenjali, da je pomembno, da se pogovarjamo o vsebinskih 

vprašanjih in morda napišemo resolucije. Opozorila pa bi, o čemer sem že govorila s 
Predsednikom Študentskega zbora, da zgolj sprejem resolucij ni zadosten, potrebna je tudi 
strategija, kako te resolucije uresničiti. Zanima me, kakšne pristope boste ubrali, da bodo 

resolucije dejansko imele materialni  učinek? 

4. Zanima me, če podpirate zvišanje sredstev Radiu Študent, Študentskemu tolarju in ŠOVZ-jem 

na splošno, kje so potem vaše prioritete, ko se nameni 60.000 evrov Revolušn in podobne 
zabave? 

 

/ Jernej Ferjan / Predstavi se in pove, da je obiskuje Medicinsko fakulteto in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Klemna Petka, kandidata za Predsednika ŠOU. Postavi mu sledeče 
vprašanje: 

1. V svojem odgovoru si povedal, da smo slabo prebrali revizijo računskega sodišča, saj naj bi 
sodišče ugotovilo njegovo neučinkovitost, a poslovanje označilo za transparentno. Naj povem, 
da sem dokument še enkrat odprl, beseda transparentnost se pojavi petkrat, nikoli ni 
omenjena v dobri luči. Citiram, transparentnost poročanja je bila okrnjena tudi, ker ŠOUL 
poročanja ni prilagodila zahtevam Zakona o skupnosti študentov, saj bi morala letna poročila 
pripravljati v skladu s pravili, ki veljajo za pravne osebe javnega prava, in ne v skladu s pravili, 

ki veljajo za pravne osebe zasebnega prava. Zanima me, ali je po tvojem mnenju okrnjena 

transparentnost po tvoje pomeni transparentnost? 

 

/ Gašper Novak / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za računalništvo in informatiko in je 
poslanec poslanskega kluba Glas. Pripravil je vprašanja za  Matijo Kolmana, kandidata za vodjo resorja 
za informiranje in razvoj. Postavi mu sledeče vprašanje: 

1. Ali se torej zavzemaš za večje informiranje o volitvah? 

 

/ Jakob Spindler / Predstavi se in pove, da je poslanec poslanskega kluba Glas. Pripravil je vprašanje 
za  Fazlija Gashija, kandidata za drugega člana ŠOU v Predsedstvu ŠOS. Postavi mu sledeče vprašanje: 



  

1. Kako se ŠOU v Ljubljani sploh lahko postavi na kritično pozicijo do študentskega dela, če iz 
njega služi? 

Pripravil je tudi vprašanje za  Klemna Petka, kandidata za Predsednika ŠOU. Postavi mu sledeče 
vprašanje: 

1. Tudi, če gre za čas korone, ali ni zagovarjanje interesov študentstva primat delovanja ŠOU, ki 
bi moral biti pred vsemi ostalimi? 

2. Ali boste torej podprli naša prizadevanja, da se uredi snemanje na ravni poslovnika, tako kot 
je obljubil Predsednik Študentskega zbora? 

3. Situacija na FDV ni geopolitična, saj gre za slovensko fakulteto in slovenske študente. Ali ne bi 
moral ŠOU podpreti študentov, ki so njegovi člani? 

4. Omenili ste, da vam bodo morali člani Predsedstva ŠOU sprotno obrazloženo poročati o 
proračunu in finančnih načrtih. Zanima me ali bomo teh poročil deležni tudi ostali, torej 
poslanci in širša javnost, ali se bomo morali zadovoljiti z neobrazloženimi postavkami v 
proračunu? 

5. Ali digitalizacija ŠOU pomeni tudi digitalizacijo prihodnjih volitev, kar bi zvišalo volilno 
udeležbo? 

 

/ Filip Gaser / Predstavi se in pove, da je obiskuje Medicinsko fakulteto in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Pripravil je vprašanje za Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo. 
Postavi mu sledeče vprašanje: 

1. Razumem, da nimaš glasa v Študentskem zboru, vendar ima tvoja beseda v zboru določeno 
moč, saj si vodja resorja. Glede na tvoje ugotovitve o finančnih stiskah študentov, se mi zdi 
smiselno, da nagovoriš poslance, naj podprejo zvišanje sredstev Študentskemu tolarju, ali se 

strinjaš? 

2. Če imaš veliko število ponudnikov in želiš, da je hrana zdrava in kvalitetna, potem jim moraš 
postaviti standarde. Smiselno je, da boš del ponudnikov zaradi tega izgubil, zato je potrebno 
tehtati med kvaliteto, raznolikostjo in pa ceno. Kaj bi ti prioritiziral? 

 

/ Luka Maretić / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za socialno delo in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Pripravil je vprašanja za Matijo Kolmana, kandidata za vodjo resorja za informiranje in 
razvoj. Dejansko pa kandidatu pove mnenje: 

1. Glede na to, da poslanci upravljamo z javnim denarjem, bi ŠOU moral informirati javnost o 
delovanju zbora. Odgovornost informiranja ni na posamezniku, ki mora čakati, da mu ŠOU 
pošlje posnetek in odobri distribucijo. 

Pripravil je še vprašanje za Tjaža Črnčeca, kandidata za vodjo resorja za socialo in zdravstvo. Postavi 
mu sledeče vprašanje: 

1. Ali se boš poleg višanja urne študentske postavke zavzemal tudi za plačano malico in prevoz? 
Upam, da vsaj ti zaznavaš študentsko delo kot obliko prekarnega dela in ga boš tako tudi 
naslavljal. 

 

/ Aleksej Luka Golobič / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za matematiko in fiziko in je 

poslanec poslanskega kluba Glas. Postavi sledeče vprašanje Tjažu Črnčecu in Fazliju Gashiju skupaj: 
1. Sprva se iskreno opravičujem, da sem spregledal memorandum vol.1, po hitrem pregledu ga 

lahko pohvalim. V oči mi je padel podatek, da je kar 38% sodelujočih v raziskavi, ki so 



  

primoranih delati poleg študija, pritrdilno odgovorilo na vprašanje, ali zaradi dela trpi njihov 
študij. Katero stališče se bo predstavilo na nacionalni ravni preko organov ŠOS in ostalih 
akterjev, bo to stališče, ki je razvidno iz javnomnenjske raziskave ali osebno stališče preteklega 
kadra iz Predsedstva ŠOS? Še enkrat pohvale raziskavi, ki je presenetljivo korektna, glede na 
to, da ŠOU profitira iz študentskega dela. 

 

/ Oskar Škulj / Ugotovi, da je bil drugi krog vprašanj izčrpan, poslancem se zahvali za vprašanja. 
Kandidate prosi, da odgovorijo na vprašanja, v enakem vrstnem redu kot so si sledile predstavitve 
njihovih kandidatur. 

  

/ Klemen Petek / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Uvodoma odgovori 
na vprašanje o nižanju kvoruma za študentski referendum in očitku o demokratičnosti volitev v 
Študentski zbor. Pove, da je izkaz demokratičnosti volitev sama sestava zbora, saj v njem sedijo 
poslanci dveh koalicijskih skupin in ene opozicijske, vse tri pa imajo skoraj enako število članov. 
Glede resolucij pove, da je za njihov sprejem pristojen Študentski zbor, upa, da bodo sprejete 
preudarno in odgovorno ter seveda v čimvečjem številu. 
Glede višanja sredstev Radiu Študent, Študentskemu tolarju in ŠOVZ-jem, pove, da so v prejšnjem 
mandatu sprejeli tri proračune, en rebalans in proračun za leto 2025 in 2026. Zato vprašanje o višanju 
sredstev ni na mestu, saj so finančni načrti za prihajajoče obdobje že sprejeti. 
Odzove se še na vprašanje v povezavi s poročilom računskega sodišča. Pove, da je v njem sodišče 
naložilo ŠOU izpolnitev osmih zahtev, od osmih priporočil je ŠOU izpolnil sedem. Če bi izpolnili osmo 
priporočilo pa bi opozicija še bolj grmela, saj bi to pomenilo, da bi morali poseči v zavode ŠOU, 
natančneje Radio Študent bi se moral za pridobitev sredstev prijaviti na javni razpis, ki bi bil odprt za 
vse medijske hiše. Dejstvo, da dela proti zavodom je torej daleč od resnice. 
Glede snemanja sej pove, da je situacija plod notranjih nasprotij v študentskem zboru, ki jih je povzročil 
sam Radio Študent. Še danes se spomni, kako so na sejo prinesli osem kamer, ki so bile usmerjene v 
vse ljudi, pri čemer ga poseg v njegovo zasebnost zaradi siceršnje izpostavljenosti ne moti, razume pa 

da moti druge poslance. Zaradi vsega tega nečloveškega snemanja in objavljanja teh ljudi na 
raznorazne načine, snemanja ni več. Še enkrat poudari, da so to s svojimi ravnanji dosegli sami 
opozicijski poslanci. 

Glede digitalizacije volitev predstavi primer digitalnih volitev v Študentski svet Fakultete za družbene 
vede, na katerih je bila volilna udeležba polovična v primerjavi s fizičnimi volitvami v ŠOVZ in Študentski 
zbor. 

 

/ Matej Svetina / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Uvodoma odgovori 
na vprašanje iz prvega kroga, zakaj je Marihuana marš edini medijsko močno izpostavljeni projekt 
resorja, saj mu je prej zmanjkalo. Pove, da je temu res tako in da bo v prihodnje delal na tem, da bo 

tudi ostalo delo bolj vidno. 

Odzove se še na vprašanje in komentar glede opravljene raziskave o študentskem delu. Prizna, da je 
statistika zastrašujoča, vendar pa uradnega stališča še ne more podati. Pove pa da bi bilo verjetno 
možno deloma doseči višanje štipendij in višanje urne postavke za študentsko delo in znižati stroške 
študija. 
 



  

/ Tjaž Črnčec / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Uvodoma odgovori 
na vprašanje iz prvega kroga, torej kje vidi prostor za izboljšave. Pove, da si želi, da bi bil nivo razprave 
predvsem s strani sogovornikov na ravni države višji in da bi bili bolj poslušni. 
Glede Študentskega tolarja pove, da je primer dobre prakse, upa, da jo bo opazila tudi katera izmed 
večjih organizacij in delila njeno poslanstvo. 

Odgovori še na vprašanje o tem, kaj bi prioritiziral v sistemu študentske prehrane. Pove, da je potrebno 
iskati zlato sredino, kompromis med vsem naštetim. Zagotovo pa se bo zavzemal za vključevanje novih 
ponudnikov v sistem, ki pa bodo morali ponuditi kakovostno in zdravo hrano. 

Odzove se še na vprašanje o urejanju delavskih pravic študentov. Opomni, da če so pri študentskem 
delu izpolnjeni elementi delovnega razmerja, skladno z ZDR-1 takšno razmerje šteje kot delovno 
razmerje za nedoločen čas, študentu pa pripadajo vse pridružene pravice. Kot pozitivno plat 
študentskega dela izpostavi brezplačno zdravstvena oskrba do 26. leta, če študent sklene pogodbo o 
zaposlitvi za določen ali nedoločen čas, pa status študenta izgubi in mora začeti plačevati obvezni 
zdravstveni prispevek in obvezno zdravstveno zavarovanje. Seveda dopušča izjeme, saj je odgovor 
pripravil v kratkem času. 
 

/ Klemen Kvartuh / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Uvodoma 
odgovori, da bo delovanje resorja izboljšal tako, da bi določena že obstoječa opravila avtomatiziral, s 
čimer bo omogočil, da več časa ostane za reševanje drugih problematik in organizacijo novih 
projektov. Poskrbel bo, da se bo več naredilo tudi za tuje redno vpisane študente. 

Glede sodelovanja z ESN Slovenija pove, da ima slednja štiri sekcije, od katerih tri aktivno delujejo, 
njihovi člani se sestajajo na General Assembly-jih dvakrat letno. 

 

/ Matija Kolman / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Na vprašanje, ali 
se zavzema za večje informiranje o volitvah, še enkrat odgovori pritrdilno. Poslancu Luki Maretiču 
odgovori, da mu ni postavil vprašanja, temveč le izrazil svoje mnenje, zato mu ne more podati 
odgovora. 

 

/ Luka Matul / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Glede 
transparentnosti pove, da je ta zagotovljena s pravilniki in drugimi pravnimi akti ŠOU ter seveda s 
finančno konstrukcijo projektov, ki zajemajo vse prihodke in odhodke. 
 

/ Fazli Gashi / Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancem za vprašanja. Poslanki Maši Cvetežar 
odgovori, da tudi sam poleg funkcije člana Predsedstva ŠOS opravlja tudi študentsko delo v stroki, za 
katero se tudi izobražuje, hkrati pa uspešno opravlja študij. 
Na vprašanje, katero mnenje misli zagovarjati, odgovori, da bo zagovarjal mnenje, ki bi ga zagovarjal 

v vsakem primeru, ne glede na to iz česa bi bil ŠOU financiran. Še enkrat pa poudari, da bi bil prvi večji 
dosežek na tem področju, če bi jih MDDSZ vključil v delovno skupino, kot uradne predstavnike 

študentov. 
Na vprašanje, ali bo zastopal mnenje bivšega Predsedstva ŠOS ali mnenje iz raziskave resorja, 
odgovori, da bo zastopal javno mnenje študentstva. Javno mnenje študentstva pa zastopa tudi 
Predsedstvo ŠOU s predsednikom na čelu. 

 



  

/ Oskar Škulj / Kandidatom se zahvali za predstavitve in odgovore na vprašanja, poslancem pa za 
aktivno sodelovanje pri postavljanju vprašanj. Pove, da se bodo izvedle tajne volitve za Predsednika 
ŠOU v Ljubljani. Prosi, da se javijo trije posamezniki, ki bodo člani Volilnega odbora in bodo pomagali 

pri štetju glasovnic. Razloži kako bodo potekalo glasovanje, kako poslanci oddajo svoj glas. 
 

/ Gorazd Levičnik / Predstavi se kot Predsednik Volilne komisije in preveri ali so poslanci razumeli 

kakšen je postopek volitev. Povabi člane volilnega odbora, da se mu pridružijo. Pristopijo poslanci 
Marko Štepec Soss, Tarik Kenjar in Filip Gaser. 
  

/ Oskar Škulj / Po končanem glasovanju se je zahvalil Volilnemu odboru za pomoč in razglasil rezultate 
glasovanja. Povedal je, da je bilo razdeljenih 41 glasovnic, glasovalo je 41 poslancev, oddanih je bilo 

41 veljavnih glasovnic.  

  

Rezultati glasovanja:  

ZA: 29 

PROTI: 12 

  

/ Oskar Škulj / Čestita Klemnu Petku, novoizvoljenemu Predsedniku ŠOU v Ljubljani in da na glasovanje 
naslednji sklep:  

  

Na podlagi poročila volilnega odbora, Študentski zbor ŠOU v Ljubljani Klemna Petka imenuje za 
predsednika ŠOU v Ljubljani. 
  

Rezultati glasovanja:  

ZA: 41 

PROTI: 0  

VZDRŽANI: 0  
  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

 

/ Oskar Škulj / Pove, da se bodo izvedle še tajne volitve za člane Predsedstva ŠOU v Ljubljani in za 
predstavnika POU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS. Prosi, da se javijo trije posamezniki, ki bodo člani 
Volilnega odbora in bodo pomagali pri štetju glasovnic. Razloži kako bodo potekalo glasovanje, kako 
poslanci oddajo svoj glas. 

 

/ Gorazd Levičnik / Preveri ali so poslanci razumeli kakšen je postopek volitev. Povabi člane volilnega 

odbora, da se mu pridružijo. Pristopijo poslanci Marko Štepec Soss, Tarik Kenjar in Filip Gaser. 
  

/ Oskar Škulj / Po končanem glasovanju se je zahvalil Volilnemu odboru za pomoč in razglasil rezultate 
glasovanja. Povedal je, da je bilo razdeljenih 41 glasovnic za volitve za člane Predsedstva ŠOU v 
Ljubljani, glasovalo je 41 poslancev, oddanih je bilo 41 veljavnih glasovnic. Za volitve za predstavnika 

ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS je bilo prav tako razdeljenih  41 glasovnic, glasovalo je 41 poslancev, 
oddanih je bilo 41 veljavnih glasovnic. 



  

  

Rezultati glasovanja za člane Predsedstva ŠOU v Ljubljani:  
ZA: 29 

PROTI: 12 

  

/ Oskar Škulj / Čestita izvoljenim članom Predsedstva ŠOU v Ljubljani in da na glasovanje naslednji 
sklep:  

  

Na podlagi poročila volilnega odbora, Študentski zbor ŠOU v Ljubljani imenuje naslednje člane 
predsedstva ŠOU v Ljubljani: 
- Tjaža Črnčeca za vodjo resorja za socialo in zdravstvo 

- Mateja Svetino za vodjo resorja za študijsko problematiko 

- Klemna Kvartuha za vodjo resorja za mednarodno sodelovanje 

- Matijo Kolmana za vodjo resorja za informiranje in razvoj 

- Luko Matula za vodjo resorja za obštudijske dejavnosti 
 

ZA: 41 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Rezultati glasovanja za predstavnika ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu ŠOS:  
ZA: 27 

PROTI: 14 

 

/ Oskar Škulj / Čestita Fazliju Gashiju, novoizvoljenemu predstavniku ŠOU v Ljubljani v Predsedstvu 
ŠOS in da na glasovanje naslednji sklep: 
 

Na podlagi poročila volilnega odbora, Študentski zbor ŠOU v Ljubljani Fazlija Gashija imenuje za 
predstavnika ŠOU v Ljubljani v predsedstvu ŠOS. 
 

ZA: 41 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

/ Oskar Škulj / Ugotovi, da je tretja točka dnevnega reda izčrpana, zato sledi izvedba zadnje točke 
dnevnega reda. K besedi povabi poslance, ki bi želeli govor pod točko razno. 
 



  

/ Luka Maretić / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za socialno delo in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Ima vprašanje, za katerega ne ve, na koga točno ga nasloviti. Pove, da kot je že izpostavila 
poslanka Mila Sredojevič, izvoljena predsednica upravnega odbora ŠOVZ-ja njegove matične fakultete, 
ni mogla opravljati svoje funkcije, saj kot tuja državljanka nima možnosti pridobitve SIGEN-ce in 

posledično ne more dostopati do projektnega vodenja. 
Izpostavi še, kako problematično ŠOU sodeluje z novoizvoljenimi opozicijskimi listami. Prejele niso 

nobenih navodil kako dostopati do projektnega vodenja in katere dokumente potrebujejo. Na drug 

strani pa ima resor za informiranje in razvoj čas, da jih opozarja naj na dogodke, ki jih organizirajo 
vključijo logotip ŠOU. Pove, da bi vsak pričakoval, da bo sistem preko katerega poslujejo ŠOVZ-ji, ki so 

člen organizacije, ki upravlja s 5 milijoni evrov sredstev, dostopen tudi kje drugje kot samo v brskalniku 
Mozila Firefox, seveda pod pogojem, da se izklopi protivirusna orodja. Poudari, da v opozicijskem 

klubu Glas zahtevajo, da se sistem prenovi in pozovejo, naj se eden izmed resorjev opredeli, da bo 

opravljal nalogo informiranja ŠOVZ-jev, kar je v preteklosti opravljal ločen resor za ŠOVZ-je. 

 

/ Matic Jelen / Predstavi se in pove, da obiskuje Zdravstveno fakulteto in je poslanec poslanskega 

kluba Povezani ter njegov vodja. Novoizvoljenemu Predsedniku ŠOU, članom Predsedstva ŠOU in 
predstavniku ŠOU v Predsedstvu ŠOS izreče iskrene čestitke. Pove, da uspeh ni zgolj odraz zaupanja, 

temveč tudi priznanje predanosti in vizije za prihodnost. Novoizvoljeni danes prevzemajo pomembno 
in odgovorno nalogo, ki zahteva pogum, odločnost in predvsem pripravljenost sodelovati. Kot vodja 
poslanske skupine Povezani pove, da se zaveda pomembnosti konstruktivnega dela, vsaka ideja, 

pobuda in pa predlog predsedstva naj bodo usmerjeni v rešitve. Izzivov je namreč veliko, vendar pa jih 
je z dialogom, argumentirano razpravo in iskanjem skupne poti mogoče rešiti in doseči cilje, ki bodo 
izboljšali položaj študentov. Poudari, da je ključno, da so vsi skupaj aktivni zagovorniki interesov 
študentov, naloga ni, da težave le zaznajo, temveč, da se za njih tudi borijo.  
 

/ Klemen Petek /  Predsedujočemu se zahvali za besedo in poslancu za vprašanje. Glede obveznosti 

vključitve logotipa ŠOU na objave za promocijo dogodkov, pove, da jih k temu obvezuje zahteva 
Računskega sodišča RS. Iz nje namreč izhaja, da morajo biti vsi dogodki, ki so financirani z denarjem 
ŠOU, kot taki tudi promovirani, torej morajo objave na družbenih omrežjih in drug promocijski 
material, vsebovati logotip ŠOU. Če je projekt organiziran ali financiran preko ŠOVZ-ja, to pomeni, da 

je financiran s strani ŠOU in mora biti zato tudi promoviran skladno z zgornjo zahtevo. 
Glede ukinitve resorja za ŠOVZ-je in problematike informiranja ŠOVZ-jev o tem, kako dostopati do 

projektnega vodenja, pove, da je bila ukinitev resorja plod optimizacije dela in poslovanja. Finančne 
naloge tega resorja je prevzela finančno računovodska služba, npr. urejanje naročilnic preko katerih 
ŠOVZ-ji poslujejo. Zagotovi, da bo že naslednji dan kontaktiral finančno računovodsko službo in jo 
prosil, naj ukrepajo v zvezi z opisanimi težavami. 
  

/ Luka Maretić / Predstavi se in pove, da obiskuje Fakulteto za socialno delo in je poslanec poslanskega 

kluba Glas. Vpraša kaj konkretno nameravajo ukreniti, da bodo tudi tuji študentje, v primeru, da bodo 
izvoljeni, lahko dostopali do projektnega vodenja. Njihova predsednica, ki je morala odstopiti, je bila 

namreč izvoljena dvakrat, najprej s podporo študentov v ŠOVZ in nato s strani upravnega odbora za 
njegovo predsednico. SIGEN-CA potrdilo je poskušala večkrat pridobiti, vedno neuspešno. 



  

Pove še, da sicer nihče ni proti, da morajo na objave vključiti logotip ŠOU, čudi jih le, zakaj jim je to 
resor za informiranje in razvoj sporočil prednostno, informacije o poslovanju ŠOVZ-jev in o projektnem 

vodenju pa tedne kasneje. 

 

/ Klemen Petek / Zahvali se predsedujočemu za besedo in poslancu za vprašanje. Odgovori, da v 
kolikor je pravilno seznanjen, lahko digitalno potrdilo SIGEN-CA pridobijo tudi tuji študentje. Tako kot 
velja za vse državljane tujih držav, je pogoj, da imajo v Sloveniji dodeljen EMŠO in davčno številko. 
Informacije so preverjene, zato prosi, naj opozicija ne zmajuje z glavo, pove pa še, da je postopek 
pridobitve v primerjavi z državljani nekoliko daljši. Na ostalo je že odgovoril. 
  

/ Oskar Škulj / Zahvali se za razpravo in tudi sam svetuje, naj se poslanci, v primeru nejasnosti glede 

poslovanja in projektnega vodenja ŠOVZ-jev, obrnejo na finančno računovodsko službo. 
Poslance pozove, naj si uredijo napotnice na študentskem servisu za delo na ŠOU, saj so mu iz finančno 
računovodske službe sporočili, da je nekateri še niso in jim zato ne morejo izplačati sejnin. 
Za konec poslance, novoizvoljene kandidate, povabljene in zainteresirano javnost povabi, naj po seji 

pridejo v Kampus Food, kjer se bodo lahko vsi podružili in zaključili naporen dan v sproščenem vzdušju. 
 

22:41 zaključi sejo.  
 

 

Ljubljana, 27. 12. 2024 

 

 












